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 Domnul preşedinte Titu Bojin 

Doamnelor şi domnilor, 
Pentru început vă rog să lăsăm copii veniţi prin grija doamnei director a Direcţiei 

Generale de Asistenţă şi Protecţie a Copilului Timiş să ne colinde.  Profit de această ocazie 
să vă informez că în următoarele 3 zile avem programate mai multe grupuri de colindători 
care vor veni să ne colinde la consiliul judeţean.  Pentru acest lucru vă rog să consultaţi 
lista aflată la secretariat – cabinet preşedinte şi, în limita timpului disponibil, fiecare dintre 
dumneavoastră să-i întâmpinaţi  aşa cum se cuvine pe colindători.   

De asemenea, vă rog să păstrăm un moment de reculegere pentru cei care şi-au dat 
viaţa în timpul Revoluţiei din 1989.  Vă mulţumesc!  

Înainte de a trece la dezbaterea punctelor înscrise pe ordinea de zi vă anunţ că sunt 
prezenţi în sală Preasfinţia Sa Paisie Lugojanu,  domnul prefect  Eugen Dogariu  şi 
reprezentanţi ai asociaţiilor de revoluţionari pe care am să-i rog să ne spună câteva cuvinte.  

Pentru început dau cuvântul Preasfinţiei Sale Paisie Lugojanu 
 
Preasfinţitul Paisie Lugojanu - Episcopul-vicar al Timişoarei, 
Vă mulţumesc domnule preşedinte că mi-aţi dat ocazia să fiu pentru a doua oară 

prezent în plenul consiliului judeţean şi să vă adresez câteva cuvinte.  
Spun pentru a doua oară pentru că prima dată am fost atunci când domnul 

preşedinte Titu Bojin a fost investit în funcţia de preşedinte al consiliului judeţean. Atunci ca 
şi acum aduc din partea Înalt Preasfinţitului Părinte Nicolae - Mitropolit al Banatului 
binecuvântarea şi,  în acelaşi timp, mulţumirea noastră pentru buna colaborare dintre cele 
două instituţii, respectiv Consiliul Judeţean Timiş şi Arhiepiscopia Timişoarei.  

Aşa cum se ştie zona Banatului şi judeţul Timiş au avut întotdeauna preşedinţi care 
au fost echilibraţi şi înţelepţi. Acest lucru se continuă şi astăzi prin activitatea domnului 
preşedinte Titu Bojin.  Nu e uşor pentru domnia sa sau  pentru consilierii judeţeni, pentru că 
în această perioadă de criză financiară, ca reprezentanţi ai judeţului întâmpină multe 
greutăţi şi către ei vin multe solicitări de ajutor şi sprijin din partea consiliului judeţean 
pentru diferite domenii: cultură, educaţie, sănătate, agricultură, biserică sau infrastructura 
judeţului. Toţi doresc sprijin financiar din partea Consiliului Judeţean Timiş pentru a-şi duce 
la bun sfârşit proiectele propuse în fiecare  sector de activitate.  

Cred cu tărie că echilibrul şi înţelepciunea preşedintelui consiliului judeţean şi al 
tuturor reprezentanţilor judeţului vor face ca lucrurile să meargă bine în judeţul nostru 
răspunzând tuturor solicitărilor în limita bugetului judeţului Timiş.   

Vreau să vă informez că şi în cadrul Arhiepiscopiei Timişoarei  şi Mitropoliei 
Banatului sunt înregistrate sute de solicitări pentru ajutor nu doar financiar, material,  pentru 
hrană sau îmbrăcăminte ci şi pentru sănătate.   Încercăm să răspundem tuturor după 
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posibilităţile şi eforturile proprii tuturor solicitărilor venite din partea cetăţenilor judeţului 
Timiş  indiferent de confesiunea religioasă de care aparţin.  

Fiind unul dintre cei care cercetează locurile din judeţul Timiş şi cunoaşte atât viaţa 
de la ţară cât şi pe cea de la oraş am constatat că au crescut solicitările de ajutor din partea 
cetăţenilor noştri şi fără ajutorul dumneavoastră nu am fi reuşit să răspundem tuturor 
acestora.  Prin urmare, doresc să vă mulţumesc pentru  sprijinul concret acordat atât 
Arhiepiscopiei Timişoara cât şi Mitropoliei Banatului, bisericilor şi mânăstirilor noastre.  

De asemenea, vreau să vă informez că în cadrul Arhiepiscopiei am înfiinţat o şcoală 
care funcţionează şi are acreditarea Inspectoratului Şcolar  Judeţean Timiş şi al Ministerului 
Educaţiei. Ne dorim să lărgim această paletă de servicii educaţionale şi la clasele V-VIII şi 
liceu, iar acest lucru îl facem la solicitarea părinţilor care au în vedere creşterea vocaţională 
a copiilor lor.  

Am punctat doar câteva din activităţile pe care arhiepiscopia le desfăşoară şi doresc 
să vă mulţumim pentru tot ajutorul acordat dea-lungul anilor şi pentru buna colaborare, iar 
pentru că ne aflăm în zilele în care pomenim eroii căzuţi în Revoluţia de la Timişoara vă 
pun la gând şi la inimă ca în virtutea libertăţii câştigate în Decembrie 1989 să cinstim cu m 
se cuvine pe cei care şi-au pierdut atunci viaţa şi să ne îngrijim de viitorul celor care vor 
veni după noi.   

Vă mulţumesc din nou pentru tot sprijinul acordat şi vă doresc mult spor în activitatea 
dumneavoastră şi binecuvântare de la Dumnezeu.  Doresc conducerii şi reprezentanţilor 
consiliului judeţean multă înţelepciune şi echilibru în tot ceea ce faceţi, Dumnezeu să va 
ajute să conduceţi cu bine în această parte de ţară, să vă binecuvânteze pe voi pe toţi şi să 
aveţi un praznic cu bucurie la naşterea lui Hristos. Amin!  Vă mulţumesc! 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Mulţumim şi noi Preasfinţiei Sale pentru cuvintele adresate şi-l rog pe domnul prefect 

să ia cuvântul.  
 
Domnul prefect Eugen Dogariu  
Bună ziua,  
Am ţinut să particip la această şedinţă din două motive. În primul rând pentru că ne 

aflăm în săptămâna în care trebuie să ne amintim de cea ce s-a întâmplat în Decembrie 
1989, de cei care au luptat în acea revoluţie, dar şi de cei care şi-au pierdut atunci viaţa.  

Probleme sunt multe, le cunoaştem fiecare dintre noi, le-am discutat şi le vom mai 
discuta. Acum nu vreau să discut despre ele ci vreau să-i asigur pe reprezentanţii 
asociaţiilor de revoluţionari de respectul meu, al instituţiei pe care o conduc dar şi al 
Guvernului al cărui reprezentant sunt în Timişoara. Cred că prin atitudinea pe care am avut-
o până acum şi pe care o voi avea în continuare faţă de dumneavoastră am reuşit să-mi 
arăt respectul.  Vom fi în continuare deschişi la toate problemele cu care vă confruntaţi şi 
acolo unde putem interveni o vom face cu mare drag şi cu mult respect pentru ceea ce aţi 
făcut pentru noi.  

Dorinţa de a mulţumi preşedintelui consiliului judeţean şi consilierilor judeţeni pentru 
sprijinul acordat în acest an atât instituţiei pe care o conduc este cel de-al doilea motiv 
pentru care mă aflu prezent astăzi aici în această sală.  Trebuie să recunosc că au fost 
activităţi pe care nu aş fi reuşit să le duc la bun sfârşit dacă nu aş fi avut sprijinul consiliului 
judeţean, al domnului preşedinte, al consilierilor judeţeni, sprijin care a venit de fiecare dată 
necondiţionat şi la timpul potrivit.  

Pentru toate acestea  vreau să vă mulţumesc şi să vă asigur de colaborarea şi 
sprijinul instituţiei prefectului şi a prefectului în tot ceea ce veţi face în continuare. Nu în 
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ultimul rând, vreau să vă mulţumesc, acum la sfârşit de an, pentru buna colaborare din 
acest an şi să vă urez tuturor Sărbători Fericite şi Un Nou An Fericit cât mai bun ! 

 
Domnul preşedinte Titu Boji 
Mulţumim domnule prefect Eugen Dogariu.  
În continuare rog să ia cuvântul, pe rând, fiecare din cei 6 reprezentanţi ai asociaţiilor 

de revoluţionari, în ordinea în care au fost înscrişi la cuvânt.  Vă rog, de asemenea să vă 
limitaţi dacă se poate la un discurs de 3+4 minute pentru a ne putea încadra în timp şi 
pentru a nu avea o şedinţa foarte lungă.  

Pentru început dau cuvântul domnului Virgil Hosu  - reprezentant Asociaţia „Altar”  
 
Domnul Virgil Hosu  - preşedinte Asociaţia „Altar”  
Domnule preşedinte, Preasfinţia Sa Paise Lugojanu, domnule prefect Eugen 

Dogariu, stimaţi consilieri judeţeni şi invitaţi,  
Doresc să vă spun că în fiecare an comemorăm Revoluţia din 1989, iar în aceste 

momente  ne gândim cu pioşenie la cei care nu mai sunt printre noi şi ne întrebăm dacă a 
meritat ca ei să moară atunci. Personal cred că da şi am speranţa că viitorul ne stă în faţă, 
însă el depinde de dumneavoastră cei care conduceţi acest judeţ dar şi de colegii din 
Guvern care conduc destinele ţării.  Cred şi am certitudinea că trebuie să facem mai mult 
pentru viitorul nostru şi al celor care vin după noi.  

În continuare am să dau citire unui mesaj pe care colegi din Asociaţia Altar m-au 
rugat să vi-l transmit şi vă spun că:  

Înlăturarea regimului totalitar comunist a conferit anului 1989 o importanţă deosebită 
în istoria Europei, permiţând trecerea de la dictatură la democraţie, precum şi începea unor 
ample procese reformatoare în domeniul economic, social şi politic.  

Revoluţia din 1989 a schimbat în mod fundamental harta politică, economică şi 
culturală a lumii. Ea a permis redescoperirea participării democratice şi activismului civic  
fiind rezultatul unei nemulţumiri profunde şi generalizate faţă de dominaţia ideologică a 
marxism - leninismului.  

Accentuând drepturile politice şi civice aceste mişcări au creat teritoriul necesar 
manifestării şi aplicării valorilor democraţiei, au reprezentat triumful demnităţii civice.  De 
asemenea, nu trebuie să uităm faptul că ceea ce astăzi suntem obişnuiţi să considerăm 
evident  sfârşitul comunismului era doar o vagă posibilitate la începutul anului 1989.  Natura 
Revoluţiei Române din 1989, inclusiv recurgerea la violenţă şi masacru, se explică prin 
caracterul stalinist al dictaturii comuniste.  

Revoluţia Română a fost un fenomen social total. O explozie de spontaneitate 
democratică cu afirmarea libertăţii în lupta cu un sistem totalitar.  Victoria în revoluţie a fost 
obţinută cu sacrificii umane nu în subteranele unor comploturi sau lovituri de stat ci în 
stradă de cetăţenii Timişoarei şi de tinerii români care nu au încetat nici o clipă să spere şi 
care nu au mai suportat tirania şi umilinţa unui regim totalitar. Conspiraţia tăcerii şi a 
minciunii care a sugrumat istoria adevărată a ultimelor decenii are temeiuri mult mai adânci 
decât teama de pedeapsă a celor care au comis crime şi abuzuri sau au profitat după urma 
lor.  Ceea ce nu se explică nici prin interesul material, personal sau de grup a celor care au 
furat sau au beneficiat de jaful avuţiei naţionale sunt resorturi mult mai adânci care vin din 
psihologia universală, din mentalul colectiv. Ele merg de la acceptarea cu uşurinţă a unor 
falsuri evidente până la incontestarea unor dovezi clare care pot înălţa demnitatea cuiva, de 
la plăcerea inventării minciunilor până la acceptarea perversă de a fi minţit frumos.  

În acest sens, restituirea adevărului istoric va fi o reparaţie adusă demnităţii 
naţionale reprezentată de o majoritate tăcută care trăieşte onest cu conştiinţa respectului 
de sine.  Timişoara a oferit României cel mai bun exemplu de solidaritate umană şi eroism . 
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Oameni adevăraţi din Timişoara prin curajul lor, prin jertfa lor au urnit din loc istoria 
României.  Timişoara nu este doar un oraş martir ci şi un model de construcţie care deşi se 
află lângă graniţa ţării nu a închis ci, din contră, a deschis larg hotarele acestei naţiuni. 
Timişoara este prin spiritul său, un oraş european, iar pe baza acestor principii putem 
construi prezentul şi viitorul ţării noastre.  

România poate să ofere un exemplu pozitiv de înţelegere, de muncă şi de cinste, 
astfel încât, să fim demni de cei care s-au jertfit şi să putem sta cu capul sus în faţa copiilor 
noştri şi nimeni să nu ne reproşeze vreodată că nu am făcut ceea ce trebuia să facem 
atunci. Chiar dacă rezultatul final al democratizării, acum la 24 de ani de la revoluţie nu este 
încă limpede, totuşi Revoluţia Română din 1989 şi-a îndeplinit cea mai importantă misiune, 
acea de a crea premisele pentru o Românie liberă şi democratică. Aşa să ne ajute 
Dumnezeu! Vă mulţumesc! 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Vă mulţumim şi noi domnule preşedinte Virgil Hosu şi, în continuare dau cuvântul 

domnului Tudorin Burlacu.  
 
Tudorin Burlacu - preşedintele Asociaţiei "Frăţie, Egalitate, Colaborare si 

Cooperare". 
Domnule preşedinte, domnilor consilieri judeţeni, onoraţi invitaţi, dragi reprezentanţi 

ai presei libere,  
Ne bucurăm că măcar odată în an vă mai amintiţi de noi, deşi se pare că presa 

politizată nici măcar acum nu îşi aminteşte. Nu avem nimic cu reprezentanţii presei dar 
trebuie să ştie că noi am luptat pentru o presă liberă şi îi rugăm să relateze doar adevărul. 
Mi-ar fi plăcut  ca după şedinţa de plen a consiliului local presa să fi relatat măcar o parte 
din  problemele ridicate de fiecare vorbitor. Nu s-a întâmplat aşa, ba mai mult s-a lăsat să 
se înţeleagă că am venit noi revoluţionarii şi iarăşi am făcut scandal. Există asociaţii care 
sunt civilizate, care au înţeles că după 24 de ani devoratorii unui regim s-au transformat în 
conducătorii unui alt regim. Sunt oameni cu pregătire superioară pe care o anumită parte a 
presei, în special cea politizată, vrea să-i pună la zid şi să-i şteargă din istorie 
transformându-i din luptători în cerşetori.  

Domnule preşedinte vă mulţumesc că ne-aţi dat cuvântul în ordinea în care ne-am 
înscris pe listă. Mulţumesc domnului Virgil Hosu care a făcut o informare politică, iar acum 
urmează să ia cuvântul reprezentanţii asociaţiilor de luptători cu merite deosebite.  

Noi vom vorbi deschis, liber, din suflet şi vă vom transmite ideile asociaţiei noastre. 
Sperăm să fie de bun augur prezenţa noastră aici acum dar şi pe parcursul anului pentru că 
avem idei constructive care pot face ca ţara noastră să meargă mult mai bine şi obiectivele 
revoluţiei să se realizeze.  

În continuare doresc să-i mulţumesc domnului preşedinte Titu Bojin pentru că a 
sprijinit ideea domnului primar Nicolae Robu, aceea de a îndeplini doleanţa domnului Prim 
Ministru Victor Ponta de a face „curăţenie” în rândul revoluţionarilor.  Acest lucru l-am 
solicitat şi noi. Sperăm că el se va face eşalonat.  

Mai mult decât atât, pentru a nu mai fi atacaţi de cei de la Bucureşti, în perioada 16 – 
20 decembrie,  ne-am angajat să facem curăţenie în rândul revoluţionarilor din toată ţara. 
Acest obiectiv a fost îndeplinit şi îi puteţi transmite domnului Prim Ministru Victor Ponta că 
luptătorii de la Timişoara au făcut curăţenie în oraşele ţării în perioada stabilită.  

În perioada 20 – 22 revine sarcina procurorilor să facă curăţenie. Organele 
îndreptăţite împreună cu presa pot face acest lucru şi astfel aflăm şi noi care sunt cei care 
au dat declaraţii false, care sunt cei din comisia ministerială care le-au promovat dosarele şi 
i-au făcut luptători, cu ce scop au făcut acest lucru ş. a.m.d.  Petru toate acestea avem 
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nevoie de presă şi vreau să ştiţi, dragi reprezentanţi ai presei că avem mare nevoie de 
dumneavoastră să-i demascăm pe falşii luptători.  

Rog reprezentanţii tuturor partidelor politice din consiliul judeţean să transmiteţi la 
nivel superior ceea ce am făcut noi şi să-i rugaţi să îndrepte aceste orori declanşate de 
domnul Emil Boc cu discriminări şi tensiuni între revoluţionari.  Ei au încercat să ne 
învrăjbească dar după cum vedeţi nu au reuşit. Nu avem nimic personal cu domnul Virgil 
Hosu şi colegii domniei sale din cadrul Asociaţiei Altar.  

Colegilor mei le-am spus în şedinţa trecută că este timpul să mergem mai departe. 
Este timpul să nu mai vorbim de ceea ce s-a întâmplat la revoluţie, să depăşim acest 
moment, să-i lăsăm pe istorici să scrie despre ceea ce am făcut noi, iar noi să mergem mai 
departe, să fim productivi, să venim cu idei constructive pentru această ţară şi viitorul ei.  

Numai o echipă de oameni specialişti, de ingineri aşa cum suntem şi noi pot face ca 
ţara noastră să aibă un alt viitor  şi să intre în rândul ţărilor dezvoltate.  Nu putem lăsa doar 
economiştii, pentru că din păcate unii sunt de factură comunistă, fac încă politică şi vând 
bogăţiile ţării.  Aş vrea să  luaţi toate măsurile ce se impun pentru ca acest lucru să 
înceteze odată pentru totdeauna, în caz contrar nu vom mai avea ce să lăsăm moştenire 
copiilor noştri.  Ne-am săturat să vedem cum se împrăştie averile ţării noastre.  
 Vreau să ştiţi că vom fi alături de dumneavoastră ori de câte ori veţi avea nevoie de 
noi. Pentru casa şi copii noştri suntem dispuşi să facem orice.  
 La finalul discursului, în ideea reconcilierii şi a primilor paşi făcuţi pentru a repara 
nedreptatea portocalie care încă nu s-a finalizat, deşi am avut promisiuni în acest sens, 
vreau să cred că nu toate partidele sunt la fel,  că nu aţi uitat de promisiunile făcute şi că 
vom avea o colaborare cât mai bună cu USL-ul.  Nu cred că această structură trebuie 
lăsată să fie măcinată de idei mărunte şi interese meschine.  Acestea sunt treburi politice şi 
noi nu ne-am axat pe politică. Din acest motiv am solicitat separaţia puterilor în stat şi acum 
la 24 de ani de la revoluţie contrar aşteptării unora noi nu am intrat în politică şi suntem 
echidistanţi de fiecare partid politic. Avem prieteni şi duşmani în acelaşi timp în toate 
partidele politice. Mulţumim lui Dumnezeu că suntem apreciaţi pentru ceea ce suntem şi 
pentru ceea ce facem . Am suferit mult în această perioadă pentru că am fost sinceri şi am 
spus de fiecare dată ce gândim.  
 Sperăm ca generaţia tânără să fie detaşată de ideile totalitariste. Spun totalitariste 
deşi unii colegi nu sunt de acord, însă nici nu  pot să spun că am făcut revoluţie 
anticomunistă pentru că comunismul nu a fost un duşman, iar dacă nu ai duşman nu ai cu 
cine să te lupţi.  
 Haideţi să facem o reconciliere. Haideţi să dăm mâna cu securitatea, cu cei care au 
înţeles ce înseamnă democraţie şi drepturile omului. Astfel, vom arăta că suntem mai buni 
decât  comunişti  care  ne-au  dus la canal. În ’89 le-am dat şansa să şteargă nedreptăţile 
făcute de ei, iar dacă noi îi respectăm atunci vrem să fim respectaţi.  

Vă mulţumesc mult pentru atenţie! Vă doresc tuturor Sărbători Fericite şi Un Nou An 
cu bucurii! 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Vă mulţumim şi noi. Rog pe domnul Liviu Băcana să ia cuvântul.  
 
Domnul Băcana Liviu – reprezentant Asociaţia 16 Decembrie  
Buna ziua tuturor,  
Libertatea fundamentală pe care am cucerit-o atunci a fost o libertate cetăţenească. 

Statul Român este întors cu spatele la mine, nu vreau să stau cu faţa la Statul Român  şi v-
am mai explicat acest lucru. Cred în ideea de stat mai rău decât crede un creştin în Tatăl 
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nostru, dar în acest moment Statul pentru mine nu există, drept pentru care vă salut pe toţi 
cei prezenţi ca cetăţeni, amici, prieteni, doamne, domni, colegi de revoluţie.  

Asociaţia 16 Decembrie va milita în 2014  pentru anul jubiliar „25 de ani de la 
Revoluţia Română din 1989, pentru câteva obiective printre care se află şi ideea colegului 
nostru Lucian Căldăraru prin care propune organizarea la Timişoara în anul 2014 a unui 
Congres Internaţional, dacă se poate, pentru cei care în anii ’80 – ’90 au deschis seria 
dezvoltării, liberalizării lumii moderne contemporane.  Al doilea obiectiv  este promovarea şi 
crearea în 2014 a Consiliului Consultativ al Organizaţiilor de Luptători. Obiectivele 
Asociaţiei 16 Decembrie se vor realiza împreună cu revoluţionarii din Timişoara dacă şi 
aceştia doresc.  

Acum la 24 de ani de la Revoluţie aş vrea să cer public scuze domnului Lorin 
Fortuna. Sunt chestiuni personale pe care le voi detalia în presă.  

Pe de altă parte aş vrea să-i rog pe reprezentanţii Partidului Democrat Liberal să-şi 
facă un bine propriu şi aici mă refer la domnul Ostaficiuc, domnii consilieri judeţeni, să dea 
o mână de ajutor şi să intervină la domnul Blaga pentru că vreau ca în anul jubiliar să 
recuperăm  Frontul  Democratic  Român  din absorbţia pe care au făcut-o în anul 1994 cu 
PD –ul domnului  Petre Roman.  Dacă se poate face acest lucru îi mulţumesc anticipat 
domnului Blaga şi PDL-ului, iar dacă vor face acest lucru îşi vor face un bine personal. Eu 
voi face parte din comitetul de iniţiativă care va încerca să facă acest lucru.  

Un alt obiectiv major în 2014 este promovarea unei legi  Legea Timişoara 1989 sau 
Legea Zero a Democraţiei României. Nu este un atac la Legea 341 pentru că în acest 
moment această lege spune foarte multe despre revoltaţi, iar noi vrem o lege a liderilor 
revoluţionarilor din 1989.  

Cer public oprirea procesului revoluţiei. Suntem într-un mare pericol din  punct de 
vedere istoric. PDL –ul este primul şi singurul partid politic din România creat în ilegalitate 
care a dus la democratizarea ţării. Comuniştii, legionarii, partidul comunist au fost structuri 
construite din punct de vedere financiar pe interese care duc ţara într-o parte sau alta.  

Frontul Democratic Român în istoria României este singurul partid politic care s-a 
constituit popula, în legalitate, iar efectul acestei constituiri a însemnat democratizarea ţării.  
Din acest punct de vedere cer oprirea procesului revoluţiei, recuzarea tuturor procurorilor 
care s-au ocupat de dosarul revoluţiei şi vreau să ştiu cine sunt aceşti procurori şi care sunt 
dosarele lor, inclusiv al lui Voinea.  

Vreau să se oprească aberaţia de la România Tv şi aici este un atac direct pe care îl 
fac la adresa lui Victor Viorel Ponta şi Sebastian Ghiţă care ne atacă în permanenţă cu 
lovitura de stat pe noi şi pe domnul Ion Iliescu. Întâlnirile dintre Mărieşi şi Ponta mie îmi 
sunt cunoscute. Deci, în acest moment dacă cineva încearcă să ne facă vinovaţi pe noi şi 
pe domnul Ion Iliescu pentru lovitura de stat pentru a demonstra că actuala clasă politică a 
democratizat România, se înşeală. Noi suntem revoluţionarii care au făcut o revoluţie şi noi 
suntem aceia care au democratizat România. Vă mulţumesc şi vă doresc Sărbători Fericite! 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Vă mulţumim şi noi şi îl invit pe domnul Adrian Sanda – reprezentant al Asociaţiei 

Victoria, să ia cuvântul.  
 
Domnul Adrian Sanda  - reprezentant Asociaţia Victoria 
Vă mulţumesc pentru că ne-aţi dat permisiunea să adresăm şi noi câteva cuvinte în 

plenul Consiliului Judeţean Timiş. De asemenea, ţin să precizez, încă de la început că nu 
sunt preşedintele asociaţiei, această funcţie o deţine domnul Lorin Fortuna.  

În continuare vreau să vă spun că un mare filozof spunea: „cine îşi uită trecutul este 
condamnat să-l retrăiască”. Mi-am amintit de acest lucru atunci când am intrat în sala mare 
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a consiliului local, în data de 16 decembrie şi am văzut ceremonia organizată în cinstea 
unor militari români care au luptat peste hotare şi chiar au fost declaraţi cetăţeni de onoare 
ai oraşului Timişoara.  

Pentru deplina informare a tuturor, vă anunţ că nici un revoluţionar din Decembrie 
1989 nu a fost făcut cetăţean de onoare al oraşului  pe care l-a apărat cu preţul vieţii în faţa 
tancurilor pentru eliberarea de sub un regim dictatorial, deşi acest lucru l-a făcut în propria 
sa ţară şi nu la ordin venit din exterior, contra unui salariu în valută şi într-o ţară unde eu, 
cel puţin, nu am ajuns niciodată.  

Toată onoare pentru armata română. Toată stima pentru ei. Îi cunoaştem, i-am avut 
mai întâi în faţa noastră apoi au fost alături de noi, dar gesturile făcute de autorităţile locale 
într-o zi cu semnificaţie specială chiar nu le înţelegem.   

Vorbind de revoluţionari pot să spun doar că se vede cu ochiul liber stadiul de 
denigrare, aproape total, în care am fost aduşi.  Datorită guvernării PDL-iste, al cărui 
secretar de stat pentru problemele revoluţionarilor a fost deja condamnat la 7 ani închisoare 
cu executare pentru un prejudiciu minim stabilit şi dovedit de aproximativ 2 milioane de 
euro, dar şi din cauza celor care au creat pe bandă rulantă luptători cu merite deosebite 
într-o revoluţie pe care respectivii au văzut-o doar la televizor, iar noi am ajuns din nişte 
oameni mândri de ceea ce am făcut pentru această ţară nişte acuzaţi de toate relele, ei 
fiind chipurile, motivaţi de lăcomia de bani şi case, de terenuri şi pensii.  

Mai mult decât atât dezinformarea şi manipularea lucrează pe deplin la adresa 
noastră. Este o ruşine, cu atât mai greu de suportat cu cât cei care se pregăteau să ne 
extermine acum 24 de ani au scos capul fără jenă pe măsură ce au constatat că nu li se 
întâmplă nimic, iar acum, Timişoara este minată de un sistem corupt temeinic şi a ajuns 
dintr-un oraş martir demn de stimă şi onoare, un oraş cumpărat stradă cu stradă de 
clanurile ţigăneşti care au mutilat nu doar arhitectura oraşului ci şi bunul său renume.  
Pentru acest lucru nu există nici un vinovat, fireşte. Altfel s-ar săpa prea adânc şi ar fi 
deranjate persoane mult prea importante şi mult prea bine aşezate în funcţiile lor.  

De unde să mai ceri respect pentru istoria glorioasă a unei revoluţii autentice când 
politicienii ajung să deţină peste 1000 m.p în centrul oraşului, acolo unde s-a luptat şi s-a 
murit, nu pentru dreptul lor şi  al altora de a se îmbogăţii ei ci pentru respect, demnitate şi 
morală cu frică de Dumnezeu şi speranţă în echitate şi dreptate socială. Revoluţia din 
Timişoara a ajuns o piesă , de care noi suntem străini,  pe taraba unora.  Cum e posibil să 
asistăm la gestul lui  László Tőkés de a-şi trimite Ordinul Naţional Steaua României, asta 
după ce l-a primit de la un preşedinte inconştient ce împarte ordine şi medalii la kilogram la 
Biserica Reformată din Piaţa Maria, trimiţând pe cei ce doresc să-i retragă , pe bună 
dreptate, această distincţie, tocmai la Timişoara. Când am ieşit în stradă, decişi să 
învingem sau să murim, nu am întrebat pe nimeni ce religie este.  Am strigat doar cu 
disperare că există un Dumnezeu şi nu ne-am referit nici la cel reformat, nici la cel catolic 
sau ortodox. Revoluţia nu a făcut-o László Tőkés şi confraţii săi reformaţi ci un oraş întreg. 
Dacă episcopul cu veleităţi dentiste doreşte să sfărâme acum spiritul istoric de armonie 
interconfesională şi interetnică al acestui oraş care i-a oferit atâţia ani masă şi casă, îl 
invităm să meargă în altă parte cu tot cu steaua lui oferită de preşedintele Traian Băsescu 
şi îl rugăm să nu uite că dacă nu eram noi, cei mulţi, nu făcea altceva decât să mai ia 
câteva palme de la securitate şi să predice de unul singur într-un sat uitat de lume. La 
Timişoara am fost şi vom rămâne fraţi şi cetăţeni ai acestui oraş indiferent de naţionalitate 
sau religie. Această metodă de a rescrie istoria după principii dictate de aşa numită politică 
occidentală modernă este o aiureală pe care noi nu o putem accepta, sau cel puţin nu o 
acceptă generaţia care în Decembrie 1989 a decis că i-a ajuns cuţitul la os şi a ieşit în 
stradă.   
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 Închei aducând în discuţie din nou armata şi trebuie sa va spun, dându-i dreptate 
domnului Bacana, că în 20 decembrie 2013, la ora 12 fix, unul dintre oamenii,  care nu ar 
mai avea nevoie de nici o prezentare în contextul revoluţiei, Claudiu Iordache, a fost 
convocat la Procuratura Militară din Bucureşti într-un dosar în care nu se ştie nimic, iar 
calitatea acestuia este nescrisă.  
 Doamnelor şi domnilor vreau să închei spunându-vă că acelaşi filozof pe care l-am 
citat mai înainte a mai spus: „ doar morţii au văzut sfârşitul războiului”. Noi nu vrem să 
ajungem să spunem că doar morţii din 1989 au văzut sfârşitul revoluţiei române.  
 Vă mulţumesc pentru atenţie! 
 
 Domnul preşedinte Titu Bojin 
 Vă mulţumim şi noi. În continuare, rog pe domnul Ivan Ştefan să ia cuvântul.  
 
 Domnul Ivan Ştefan – preşedinte Asociaţia 17 Decembrie 1989  
 Onoraţi reprezentanţi ai consiliului judeţean, ai instituţiei prefectului, distinse feţe 
bisericeşti şi dragi invitaţi.  
 Revoluţia Română din 1989 a fost şi va rămâne în Timişoara. Deci, în acest cadru 
deosebit de simbolic gândul mă îndeamnă să asimilez pe domniile voastre cu senatorii din 
forul roman. Consider că aşa suntem şi noi, deşi unii încearcă să conteste acest lucru, aşa 
cum încearcă să conteste şi revoluţia. Ne amestecă şi ne târăsc în toate mizeriile care sunt 
specifice bizantinilor, balcanicilor româneşti.  
 Da, noi suntem stigmatizaţi. Noi care am mai rămas pentru mulţi dintre noi au murit, 
aşa cum s-a întâmplat în perioada 16 – 20 decembrie cu şi cu cei morţi în revoluţie.  
Dumnezeu să-i ierte!  
 Revenind la emoţia momentului deosebit în care ne aflăm, vreau să vă spun ceea ce 
am spus şi la primărie zilele trecute, şi anume că s-a făcut o greşeală mare peste care, 
totuşi,  am trecut cu vederea. Cel care a făcut acea greşeală nu a fost primarul Timişoarei 
ci acea persoană care s-a ocupat de organizarea activităţii şi care cred că trebuie tras 
sever la răspundere.  Este o chestiune de moralitate să faci acest lucru atunci când noi 
suntem atacaţi prin presă şi peste tot ca fiind vinovaţi pentru tot ceea ce nu se realizează 
astăzi. Ni se spune mereu : „Ce aţi căutat acolo? Ce v-a trebuit să ieşiţi în stradă când le 
aveaţi pe toate? etc”  
 Da, am ieşit în stradă pentru că nici eu şi nici alţii nu am mai putut suporta. Trebuie 
să avem grijă de sentimentul deplinei moralităţi şi nu putem amesteca curajoşii cu inima 
deschisă cu cei care aveau mijloace de securitate şi gloanţe. Toată stima pentru ei. Şi-au 
făcut datoria, dar nu-i putem compara cu noi pentru că suntem altfel. Noi am luptat 
împotriva lor, a tancurilor cu mâinile goale. E o diferenţă, nu? 
 Cum poţi să-i aduci pe acei băieţi pentru care am toată stima şi în faţa cărora în 
aceeaşi sală cu noi fără să ni se ceară voie, într-un moment în care nu ni se aducea 
recunoştinţă. Iată lipsa de comunicare. Aceasta este problema cea mai gravă în relaţia 
noastră. Noi suntem constituiţi în organizaţii cu personalitate juridică. Relaţiile dintre noi 
trebuie să fie relaţii bune de colaborare şi comunicare permanentă, constructivă şi de 
încredere.  Noi nu suntem oamenii care vă urmăresc greşelile ci vrem să ne implicăm, 
astfel încât,  să nu se mai facă greşeli.  

Iată de pildă… eu conduc Fundaţia Naţională a Revoluţiei din Decembrie 1989 al 
cărui sediu este în cadrul Palatului Administrativ unde se găseşte consiliului judeţean şi 
prefectura.  Ei bine, în acest moment noi nu mai avem adresă şi fac apel la consilierii 
judeţeni să sprijine pe domnul preşedinte Titu Bojin, care ne-a arătat şi dovedit mare 
încredere, în rezolvarea acestei probleme, cu privire la sediul nostru care a fost şi sper că 
va rămâne tot aici în Palatul Administrativ.  
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În continuare, revin cu discuţia la Forul Roman în care  se discuta în versuri. Am 
încercat la primărie să-mi exprim sentimentul de durere, după 24 de ani, ca cetăţean care 
m-am înrolat în marea mişcare care se numeşte Revoluţia de la Timişoara şi să le spun 
deziluzia nu numai a mea ci a tuturor românilor, şi ziceam aşa:   Când văd ce se întâmplă 
în biata noastră ţară/ Durerea mă cuprinde, în suflet ea coboară/ Gândirea mi-o blochează 
mereu m-apasă în gând/ Şi întrebarea: până când? / În focul din Decembrie noi ne-am 
înrolat în faptă/ Cu piepturile goale am înfruntat duşmanii/ Atunci în bătălie nu urmăream 
ciolan/ Ceream doar libertate şi glonţ pentru tiran/ Superba încleştare s-a întins în toată 
ţara/ Semnal de libertate în drum spre Europa/ Noi am crezut cu toţii în jertfa care am dat-
o/Am stat cu pieptul în gloanţe….. 

Ei bine , acum vreau să vă rog să reţineţi şi să comparaţi următoarea problemă.  
Există o lege a recunoştinţei, a fost Legea 42 completată cu Legea 341 care nu este 
valabilă pentru toţi revoluţionarii. Prin urmare, vrăjmăşia care domneşte în această ţară a 
mers până acolo încât a trebuit să ne ierarhizeze pentru că, vezi doamne, ei ar fi cei care 
au apreciat curajul timişorenilor şi a celor care s-au angajat în revoluţia din 1989. Deci, ei 
ne-au împărţit pe anumite criterii deşi legea este unică. Legea recunoştinţei este pentru cei 
care au avut curajul să iasă în stradă şi să strige: Dumnezeu este cu noi!  Vrem libertate! 
 Noi cunoaştem legile războiului şi ştim că o victorie nu o aduc morţii ci aceia care 
încă trăiesc, iar aceştia suntem noi care încă mai trăim, adică luptătorii cu merite deosebite. 
Vrăjmaşii care luptă să ne dezbine au reuşit să ne ierarhizeze în aşa fel încât ne-au scos 
pe noi cei care am adus victoria, eroii adevăraţi ai revoluţiei. La Braşov, pentru faptul că au 
defilat câteva ore se încadrează în această lege. Ei nu sunt afectaţi, însă noi timişoreni care 
am stat o săptămână izolaţi nu avem nimic.  

În consecinţă fac apel către toţi consilierii judeţeni, către preşedintele consiliului 
judeţean, către toţi deputaţii şi senatorii de Timiş să construim împreună un memorandum 
al Revoluţionarilor din Timişoara şi al Luptătorilor cu Merite Deosebite faţă de frustrarea lor 
în plan juridic financiar, adică faţă de prevederile Legii nr. 341.  

Personal, în relaţia cu senatori şi deputaţi m-am consultat cu aceştia şi aşteaptă să 
fie convocaţi ca împreună să mergem la domnul Prim Ministru Victor Ponta pentru a da 
drumul drepturilor noastre de care ar trebui să beneficiem potrivit legii.  

Pe de altă parte, vreau să aduc în atenţia dumneavoastră problema Bisericii 
Martirilor.  Ieri am depus coroane acolo şi mă doare sufletul când văd că această sfântă 
biserică încă nu este terminată  Vă rog din toată inima ca în mandatul dumneavoastră să vă 
aplecaţi atenţia pentru a finaliza această sfântă biserică  pentru că ea reprezintă mărturia 
vitejiei lăsată în istorie de Timişoara anului 1989.  Aceasta va dăinui mult timp şi vă rog să 
vă implicaţi în găsirea resurselor financiare pentru finalizarea acestei biserici.  

Vă mulţumesc pentru atenţie.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Vă mulţumim şi noi! Dau cuvântul domnului  Ion Dolca  preşedintele Forumului 

Revoluţiei, după care rog toţi reprezentanţii asociaţiilor de revoluţionari să rămână pentru 
că doresc să le înmânez o diplomă şi un cadou simbolic pentru fiecare dintre 
dumneavoastră.  

 
Domnul  Ion Dolca  preşedintele Forumului Revoluţiei.  
Bună ziua Timişoara! Bună ziua camarazi! Eu sunt muncitorul Dolca. A vorbit despre 

revoluţie domnul profesor, domnul inginer dar iată că a participat şi un muncitor.  Nu mă 
pricep să ţin discursuri, iar ultima mea acţiune a fost greva foamei.   Din punctele solicitate 
pentru care am ţinut greva foamei, unul a fost acela prin care ceream să se elimine 
greşelile făcute de Guvernul Emil Boc.   
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Am găsit sprijin la consiliul judeţean şi la instituţia prefectului. Suntem în discuţii cu 
domnul preşedinte Titu Bojin şi domnul prefect Eugen Dogariu. Noi avem o asociaţie care 
cuprinde 180 de membri. Dacă în Timişoara sunt 250 de persoane gândiţi-vă că majoritatea 
sunt la Forumul Revoluţiei Problema cea mai gravă este că majoritatea au depăşit vârsta 
de 60 de ani. Mulţi au luat credite pentru copii sau au locuinţe precare. Am solicitat la 
primărie câteva locuinţe pentru colegii evacuaţi dar nu s-a rezolvat nimic. Deci, situaţia 
noastră este foarte gravă.  

Ca reprezentant al asociaţia noastră vreau să vă mulţumesc că ne-aţi dat 
permisiunea să fim prezenţi în acest cadru festiv şi în special domnului Ilie Bertea pentru că 
prin bunăvoinţa domniei sale beneficiem de un sediu de 14 m.p. Nu e suficient dar ne 
mulţumim şi cu atât.  Ne-am săturat să tot cerem şi să nu primim nimic, de aceea nu mai 
facem nici o solicitare la primărie. Singura rugăminte este să avem pe viitor o bună 
colaborare cu dumneavoastră pentru a putea rezolva problemele colegilor mei.  

Eu personal mi-am rezolvat problemele muncind.  Eu lucrez, si de multe ori vin din 
tură de noapte. Nu suntem cerşetori şi nu suntem impostori. Mulţi dintre noi muncesc, dar 
suntem făcuţi impostori.  

În încheiere vreau să fac o invitaţie onoratei asistenţe pentru a participa în această 
seară la ora 18,00 în centrul Timişoarei, unde Forumul Revoluţiei va depune candele pe 
scările Catedralei Metropolitane împreună cu Corul Mitropoliei Banatului şi Ansamblul 
Copiilor din Timiş. Vă mulţumesc! 

 
Domnul consilier judeţean Juravle Petru 
În calitate de revoluţionar îmi permit să rog toţi colegii să tragem o concluzie a tot ce 

s-a spus şi tot ce s-a întâmplat în ultimii 24 de ani în Timişoara. Pentru mine, concluzia ar fi 
că noi poporul român nu ştim să ne onorăm eroii. Noi nu vrem eroi în viaţă? Guvernul 
nostru sau oricare ar fi trebuie să înţeleagă că e bine să ai eroi în viaţă şi nu să-i onorăm 
doar la înmormântare şi postmortem.  
 Se impune atribuirea unui titlu de cetăţean de onoare aşa cum a propus şi domnul 
primar ieri, însă acesta nu ar fi binevenit dacă ar veni la cerere şi nu din faptul că vrem să 
aducem recunoştinţă revoluţionarilor.  
 Domnule preşedinte, vă propun ca împreună cu consilierii judeţeni să găsim o 
modalitate de a atribui titlul de cetăţean de onoare revoluţionarilor. Vrem să facem acest 
lucru, noi consilierii judeţeni, din proprie iniţiativă şi nu la solicitarea cuiva. Vă mulţumesc! 
 
 Domnul preşedinte Titu Bojin 

Din rândul consilierilor judeţeni, mai doreşte cineva să ia cuvântul? Dacă nu, atunci  
cu permisiunea dumneavoastră am să spun şi eu câteva cuvinte înainte de a încheia prima 
parte a şedinţei de astăzi.  

În primul rând, vreau să mulţumesc Preasfinţiei Sale Paisie Lugojanu şi domnului 
prefect Eugen Dogariu pentru că au fost astăzi alături de noi. Mulţumesc în mod deosebit 
tuturor asociaţiilor de revoluţionari din Timişoara şi reprezentanţilor acestora care au fost 
astăzi prezenţi în sală. Vă rog să transmiteţi mulţumirile noastre colegilor dumneavoastră, 
precum şi dorinţa noastră sinceră de a sprijini aceste asociaţii.  Mă angajez ca imediat după 
sărbători să convoc toţi deputaţii şi senatorii în vederea găsirii unor posibilităţi de a vă 
sprijini. Am rugămintea ca împreună cu dumneavoastră să pregătim acel memorandum pe 
care să-l dăm fiecărui parlamentar din judeţul Timiş şi prin grija acestora să ajungă în 
Guvern, iar acesta să etapizeze posibilitatea discuţiei despre ceea ce înseamnă revoluţia şi 
revoluţionarii din 1989.  

Vrem să avem ocazia să stabilim clar cine sunt revoluţionarii şi care sunt oraşele 
care au fost în revoluţie în 16-20 Decembrie. Cu siguranţă Timişoara este unul dintre 
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acestea, nu încape îndoială.  La Timişoara s-a făcut „curăţenia” cerută de domnul Prim 
Ministru Victor Ponta şi sper să fie acceptată de domnia sa.  

 Am discutat cu Preasfinţia Sa despre Biserica Martirilor încercând să găsim 
posibilitatea de a finaliza pictura şi sistemul de pompe. Domnia sa spune că trebuie să 
găsim un sistem de drenaj prin pompare pentru ca apa să nu mai inunde demisolul bisericii 
şi să nu mai creeze probleme, inclusiv picturilor.  Sunt convins că împreună cu acordul 
consilierilor judeţeni vom suplimenta în anul 2014 suma solicitată de Mitropolia Banatului 
având rugămintea ca în sumele propuse să se regăsească şi suma pentru finalizarea 
lucrărilor la Biserica Martirilor.  

Nu pot să spun acum care va fi suma exactă. Aceasta o vom decide împreună în 
plenul consiliului judeţean şi se va regăsi pe lista consiliului judeţean ca sprijin venit din 
partea noastră ce va ajunge prin intermediul Mitropoliei Banatului la Biserica Martirilor.  

În numele meu şi al consilierilor judeţeni vă transmit tuturor cele mai calde urări. Vă 
doresc multă sănătate şi tot ce vă doriţi să se realizeze în noul an. Vă asigur că împreună 
cu consilierii judeţeni vom încerca să găsim posibilităţi de sprijin, vom colabora şi vă vom 
ajuta, astfel încât să nu vă simţiţi umiliţi sau cerşetori ci mândri de ceea ce aţi făcut în 
Timişoara.  

Vă mulţumesc tuturor  pentru ce aţi făcut în Decembrie 1989, pentru ce faceţi astăzi 
şi pentru înţelegerea şi răbdarea de care aţi dat dovadă. Astăzi omagiem cu cinste pe cei 
care şi-au dat viaţa în Revoluţia din Decembrie 1989, iar dumneavoastră  vă doresc 
Sărbători Fericite! 

În continuare voi înmâna o diplomă şi un cadou simbolic fiecărui reprezentant al 
asociaţiilor de revoluţionari. Acelaşi cadou simbolic îl oferim şi Preasfinţiei Sale cu 
mulţumirile noastre sincere.  

Vom acorda un premiu special unui reprezentant al mass-media. Domnia sa face 
parte dintr-o categorie pe care o îndrăgim cu toţii pentru că a fost mereu alături de noi chiar 
dacă ne-au criticat sau ne-au apreciat pentru ceea ce facem sau ce spunem.  Este vorba 
de domnul Constantin Duma. Domnia sa a fost mereu sufletul acţiunilor, a fost mereu 
alături de noi la toate acţiunile şi a făcut multe poze, iar astăzi  va primi din partea noastră o 
bicicletă, întrucât zilele trecute bicicleta domniei sale a fost furată.  

Acestea fiind zise vă mulţumim tuturor şi vom trece în continuare la dezbaterea 
punctelor înscrise pe ordinea de zi.  
 Prin urmare, declar deschisă şedinţa ordinară a Consiliului judeţean Timiş şi vă 
anunţ că sunt prezenţi un număr de 35 consilieri judeţeni din totalul de 36 consilieri judeţeni 
în funcţie.  

Şedinţa a fost convocată prin Dispoziţia nr. 387/13.12.2013 şi a fost adusă la 
cunoştinţă publică prin publicarea pe site-ul propriu şi comunicare către mass-media. 
Lipseste domnul consilier judeţean Cosmin Costa. 

La şedinţă participă, în calitate de invitaţi, şefi de compartimente şi specialişti din 
aparatul propriu, conducătorii unor instituţii şi servicii publice de sub autoritatea consiliului 
judeţean, precum şi reprezentanţii mass-media.  

Vă prezint, în continuare, ordinea de zi a şedinţei.  
1.  Întrebări, interpelări. 
2. Proiect de hotărâre privind aprobarea întocmirii Strategiei Judeţului Timiş pentru 

perioada 2014 – 2020 de către ADETIM – Agenţia de Dezvoltare Economico - 
Socială Timiş. 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de acţiune al Judeţului Timiş pe 
anul 2014 pentru pregătirea şi promovarea proiectelor noi de investiţii ca parte a 
Programului strategic de dezvoltare al judeţului Timiş şi al Protocolului de 
pregătire a documentaţiilor de proiect pentru accesarea programelor de 
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finanţare vizate. 
4. Proiect de hotărâre privind aprobarea Studiului de oportunitate pentru 

achiziţionarea unui imobil de către Judeţul Timiş şi efectuarea raportului de 
evaluare a acestuia. 

5. 
 

Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării unui spaţiu din imobilul Bastionul 
“Theresia” Comisiei de cultură, învăţământ, tineret şi sport. 

6.  
 

Proiect de hotărâre privind aprobarea dării în folosinţă gratuită către Spitalul 
Clinic de Urgenţă pentru Copii “Louis Ţurcanu” Timişoara a unui teren în 
suprafaţă de 250 de mp în vederea asigurării accesului în Secţia de 
Pneumofiziologie. 

7. Proiect de hotărâre pentru aprobarea prelungirii duratei contractului de 
închiriere a unui spaţiu din imobilul situat în Timişoara, Calea Martirilor, nr. 198. 

8. Proiect de hotărâre pentru aprobarea vânzării cabinetului medical nr. 14+21 din 
imobilul situat în municipiul Timişoara, str. Iancu Văcărescu, nr. 23, proprietate 
privată a Judeţului Timiş. 

9. Proiect de hotărâre privind propunerea de aprobare a licenţelor de traseu pentru 
efectuarea transportului public de persoane prin curse regulate speciale unor 
operatori de transport rutier. 

10.  Proiect de hotărâre privind propunerea de avizare a unui traseu din cadrul 
Asociaţiei “Societatea Metropolitană de Transport Timişoara”. 

11.  Proiect de hotărâre privind aprobarea tarifelor pentru unele servicii de interes 
judeţean în anul fiscal 2014. 

12. Proiect de hotărâre privind aprobarea taxelor judeţene pentru anul fiscal 2014. 
13. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei descriptive privind achiziţia 

publică “Servicii financiar bancare – credit bancar de tip linie de finanţare 
revolving, în vederea finanţării unor investiţii publice de interes local în valoare 
de până la 200 milioane lei şi pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean 
Timiş nr. 178/2013. 

14. Proiect de hotărâre privind aprobarea majorării alocaţiei de hrană pentru copii şi 
tinerii şcolarizaţi în unele Unităţi de Învăţământ Special. 

15. Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Timiş nr. 
4/31.01.2008 privind aprobarea procedurilor şi criteriilor de evaluare a cererilor 
pentru repartizarea unor sume în vederea susţinerii programelor de dezvoltare 
locală. 

16. Proiect de hotărâre privind propunerea de aprobare de către Consiliul Judeţean 
Timiş a procedurii de încetare a asocierii în participaţiune privind exploatarea 
obiectivului “Incubator de afaceri şi centru de transfer tehnologic în domeniul 
software Timişoara” şi aprobarea unor măsuri pentru dizolvarea Societăţii UBIT 
S.R.L. Timişoara. 

17. Proiect de hotărâre pentru aprobarea instituirii unei ipoteci în favoarea băncii 
“Alpha Bank România” asupra unei hale proprietate a S.C. PRO SAMAC 
CONSTRUCT S.R.L. construită pe o parcela din Parcul Industrial şi Tehnologic 
Timişoara. 

18. Proiect de hotărâre pentru aprobarea închirierii parţiale de către S.C. “Electric 
Sys” S.R.L. a halei de producţie construită pe parcela B6/b din cadrul Parcului 
Industrial şi Tehnologic Timişoara. 

19. Proiect de hotărâre pentru aprobarea Actului Adiţional de modificare a 
Protocolului de colaborare încheiat între Judeţul Timiş şi Direcţia Generală 
Anticorupţie. 
 



 13 

20. Proiect de hotărâre pentru aprobarea participării Judeţului Timiş prin Consiliul 
Judeţean Timiş la constituirea “Asociaţiei pentru Promovarea şi Dezvoltarea 
Turismului Timiş – APDT Timiş”. 

21. Proiect de hotărâre privind aprobarea participării Judeţului Timiş prin Consiliul 
Judeţean Timiş la constituirea “Asociaţiei CLUSTURBANAT – Cluster de Turism 
Banat”. 

22. Proiect de hotărâre privind aprobarea participării ADETIM la constituirea 
“Asociaţiei CLUSTURBANAT – Cluster de Turism Banat”. 

23. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de ocupare a funcţiilor publice al 
Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Timiş pe anul 
2014. 

24. Proiect de hotărâre privind aprobarea încetării numirii temporare a d-nei Laichici 
Liliana Dorina ca manager interimar al Centrului de Cultură şi Artă al Judeţului 
Timiş. 

25. Proiect de hotărâre privind aprobarea unor măsuri în legătură cu managementul  
Centrului de Cultură şi Artă al Judeţului Timiş. 

26. Proiect de hotărâre privind aprobarea unor măsuri pentru asigurarea pazei la 
Centrele de colectare care deservesc Depozitul de deşeuri nepericuloase 
Ghizela. 

27. Proiect de hotărâre pentru împuternicirea Preşedintelui Consiliului judeţean 
Timiş pentru a semna acte în numele Judeţului Timiş. 

28. Diverse. 
 
De asemenea, având în vedere ca au intervenit anumite probleme care sunt urgente 

şi nu suferă amânare, şi care depind de aprobarea consiliului judeţean, propun completarea 
ordinii de zi cu următoarele proiecte de hotărâri: 

1. Proiect de hotărâre privind propunerea de aprobare atribuirii unor trasee din 
“Programul judeţean de transport persoane pentru perioada 2014-2019” urmare 
licitaţiei electronice din data de 18.12.2013. 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării anexei 2 la Hotărârea 
Consiliului Judetean Timis nr. 174/2013 privind aprobarea clasării unor drumuri 
comunale in drumuri judeţene, a Documentaţiei pentru măsurarea lungimii 
drumurilor judeţene si constituirea bazei de date in sistem electronic. 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea revocării art. 6 din Hotărârea nr. 141/2013 
a Consiliului Judetean Timis. 

Daca sunt discuţii sau alte propuneri? Dacă nu, fac menţiunea că astăzi vom începe 
dezbaterea punctelor înscrise pe ordinea de zi având la primele 3 puncte proiectele de 
hotărâre discutate în şedinţa reunită a comisiilor de specialitate, iar la ultimele puncte ale 
ordinii de zi vom avea punctele „Întrebări, interpelări” şi „Diverse”.  De asemenea, fac 
menţiunea că în luna ianuarie vom relua discuţia şi vom stabili clar dacă punctul „Întrebări, 
interpelări” va rămâne la începutul ordinii de zi sau la sfârşitul acesteia. În funcţie de decizia 
dumneavoastră vom face modificări în Regulamentul de Organizare şi Funcţionare al 
Consiliului Judeţean Timiş.  

 
Domnul consilier judeţean Tiberiu Lelescu 
Înainte de a trece la votul ordinii de zi doresc să fac o precizare cu privire la aceasta.  
Prin urmare, după cum v-am mai spus, nu am participat la şedinţa reunită a 

comisiilor de specialitate, care a avut loc înaintea şedinţei de plen a consiliului judeţean, 
întrucât am considerat că nu se respectă regulamentul de organizare şi funcţionare al 
consiliului judeţean.  
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Vă rog domnule secretar să vă amintiţi că articolul 45 alin. 3 precizează clar că doar 
la şedinţele extraordinare se permite susţinerea şi desfăşurarea şedinţelor comisiilor de 
specialitate în aceeaşi zi.  

Procedând în acest fel consider că este un abuz şi, din acest motiv,  nu vom vota 
ordinea de zi. Am înţeles că aţi revenit asupra art. 105 în baza căruia  fiecare consilier 
judeţean poate adresa întrebări – interpelări preşedintelui sau celor doi vicepreşedinţi doar 
la începutul şedinţei.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Nu uitaţi că toţi am votat că ultima şedinţă se desfăşoară aşa cum era înainte, adică 

cu pct. 1 – Întrebări, interpelări, iar restul şedinţelor, până la revizuirea regulamentului, pct. 
Întrebări, interpelări va fi la sfârşitul ordinii de zi. Cu acest lucru am fost toţi de acord prin 
votul exprimat.  

 
Domnul consilier judeţean Tiberiu Lelescu 
Da, dar schimbaţi regulamentul.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Sunt mai multe schimbări care trebuie făcute în regulament.  
 
Domnul consilier judeţean Tiberiu Lelescu 
Domnule preşedinte, aceasta este o şedinţă ordinară. Deci, doar în cazul şedinţelor 

extraordinare se acceptă ca şedinţele comisiilor de specialitate să se desfăşoare obligatoriu 
în aceeaşi zi cu şedinţa de plen.  Deci, aşa cum am spus, nu vom vota ordinea de zi.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Nici nu mă aşteptam să votaţi ordinea de zi. De ce să faceţi acest lucru? Este ultima 

şedinţă din an, este o şedinţă festivă, deci aveţi toate motivele să nu o votaţi.  
Dacă mai sunt şi alte discuţii?  
 
Domnul consilier judeţean Gheorghe Bologa 
Vreau să vă reamintesc că noi suntem consiliul judeţean, ne ocupăm de toate 

problemele judeţului şi reprezentăm tot judeţul. Nu suntem o prelungire a Consiliului 
Municipal Timişoara.  

Din acest motiv, cred că din greşeală aţi omis să onoraţi şi nominalizaţi celelalte 
asociaţii care în decembrie 1989 s-au implicat în revoluţie. Mă refer, în special, la cele din 
Lugoj pentru că se ştie foarte bine că în 20 decembrie, Lugoj a fost primul oraş din ţară 
care s-a aliat cu revoluţionarii de la Timişoara.  

Faptul că nu s-a amintit nimic de revoluţionarii din alte localităţi ai judeţului pe care 
noi astăzi îl păstorim vremelnic este un lucru ce trebuie să fie corectat.  Din acest motiv vă 
rog frumos să faceţi tot ce se poate, astfel încât să le transmitem respectul nostru şi 
celorlalte asociaţii de revoluţionari din judeţul Timiş.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Aveţi dreptate. Sunt de acord cu observaţia dumneavoastră. Această greşeală nu a 

fost făcută intenţionat şi  vom încerca să o reparăm cât mai curând. De aceea vă rog pe 
dumneavoastră care mai cunoaşteţi şi alte asociaţii să ni le comunicaţi şi le vom acorda şi 
lor diploma şi cadoul simbolic împreună cu respectul şi recunoştinţa noastră.  De 
asemenea,  vom  încerca,  ca de fiecare dată să acordăm şi un sprijin financiar. Acest lucru 
l-am făcut în fiecare an, iar sumele atribuite au ajutat la desfăşurarea acţiunilor propuse şi 
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ţin să mulţumesc tuturor celor care au participat la toate aceste acţiuni desfăşurate în 
această perioadă când comemorăm eroii Revoluţiei din 1989.  

De asemenea mulţumesc domnilor vicepreşedinţi  Marian Vasile şi Călin Dobra care 
m-au ajutat în aceste zile şi consiliul judeţean a putut fi prezent prin reprezentanţii săi la 
toate activităţile desfăşurate. Domnul Marian Vasile a fost la Cimitirul Eroilor, iar domnul 
Călin Dobra a fost la Biserica Martirilor.  

Vă rog domnule consilier judeţean Gheorghe Bologa să transmiteţi domnului 
secretar Dan Ardelean şi doamnei director Doina Tărîlă numele tuturor asociaţiilor de 
revoluţionari  pentru ai putea invita la următoarea şedinţă să-i cinstim cum se cuvine, să le 
înmânăm diplomele şi cadoul simbolic şi să le adresăm scuzele de rigoare.  

Dacă mai sunt alte discuţii?  
 
Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
Domnule preşedinte, dacă tot acceptaţi corectarea unor greşeli referitoare la prima 

parte a şedinţei noastre, vreau să vă spun că aţi comis o impoliteţe atunci când aţi spus 
Preasfinţiei Sale că pentru Biserica Martirilor veţi acorda suma necesară nu suma solicitată.  

Sper că nu aţi dorit să-i transmiteţi în acest fel o aluzie referitoare la sumele care 
sunt necesare pentru finalizarea lucrării.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Sincer, nu cred că are rost să comentez asemenea observaţii? 
Dacă mai sunt alte discuţii? 
Daca nu, supun la vot ordinea de zi a şedinţei împreună cu completările menţionate.  
Consiliul Judeţean Timiş a  aprobat  ordinea de zi  cu 24 voturi „pentru” din partea 

doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bojin Titu,  Bologa Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, 
Crăciunescu Gabriela, Daviţoiu Ion, Demea Dorel Ioan,  Dobra Călin, Gavriliţă Bianca, 
Juravle Petru, Lăzureanu Aurel,  Mihoc Marcel, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, 
Plavoşin Deian, Radu Marina Rodica, Ritivoiu Mihai, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, 
Szatmari Ioan-Ştefan,  Vasile Marian Constantin, Zanfir Florian şi 11 voturi „împotrivă” din 
partea doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Cociobea Sorin, Cutu Dorin, Gaita 
Oana, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, Moldovan Paul, Popescu Marin, Rus Alain 
Florin, Rus Georgeta, 

Înainte de a trece la dezbaterea problemelor înscrise pe ordinea de zi, vă supun 
aprobării procesul - verbal al şedinţei ordinare din data 28 noiembrie 2013 si  procesul-
verbal al şedinţei extraordinare din data de 15.noiembrie 2013. 

Dacă sunt discuţii? 
Dacă nu, supun la vot procesul - verbal al şedinţei ordinare din data 28 noiembrie 

2013 si  procesul-verbal al şedinţei extraordinare din data de 15.noiembrie 2013. 
Consiliul Judeţean Timiş a  aprobat  cele două procese verbale   cu 28 voturi 

„pentru” din partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, , Bojin Mihăiţă, Bojin Titu,  Bologa 
Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Crăciunescu Gabriela, Daviţoiu Ion, 
Demea Dorel Ioan,  Dobra Călin, Gavriliţă Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, 
Marinconi – Marcu Steluţa, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Negoiţă Adrian, Păşcuţă 
Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Radu Marina Rodica, Ritivoiu Mihai, Stanciu Pompiliu, 
Stancu Traian, Szatmari Ioan-Ştefan, Vasile Marian Constantin, Zanfir Florian şi 6 
voturi”împotrivă” din  partea  doamnelor/domnilor  Bitea  Nicolae Lelescu  Tiberiu,  
Moldovan Paul, Popescu Marin,  Rus Alain Florin, Rus Georgeta şi 2 abţineri din partea 
doamnei Oana Gaita şi domnului Cutu Dorin.  
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Punctul nr. 1 - Proiect de hotărâre privind propunerea de aprobare atribuirii 
unor  trasee  din  “Programul judeţean  de  transport  persoane pentru perioada 2014-
2019” urmare licitaţiei electronice din data de 18.12.2013. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile de specialitate.  
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a  aprobat  proiectul de hotărâre  cu 35 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu,  Bologa 
Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, 
Daviţoiu Ion, Demea Dorel Ioan,  Dobra Călin, Gaita Oana, Gavriliţă Bianca, Juravle Petru, 
Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi – Marcu Steluţa, Martinescu Marius, Mihoc 
Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, 
Popescu Marin, Radu Marina Rodica, Ritivoiu Mihai, Rus Alain Florin, Rus Georgeta, 
Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ioan-Ştefan,  Vasile Marian Constantin, Zanfir 
Florian şi o abţinere din partea doamnei Oana Gaita.  

 
 

Punctul nr. 2 - Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării anexei 2 la 
Hotărârea Consiliului Judetean Timis nr. 174/2013 privind aprobarea clasării unor 
drumuri comunale in drumuri judeţene, a Documentaţiei pentru măsurarea lungimii 
drumurilor judeţene si constituirea bazei de date in sistem electronic. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile de specialitate.  
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a  aprobat  proiectul de hotărâre  cu 36 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu,  Bologa 
Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, 
Daviţoiu Ion, Demea Dorel Ioan,  Dobra Călin, Gaita Oana, Gavriliţă Bianca, Juravle Petru, 
Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi – Marcu Steluţa, Martinescu Marius, Mihoc 
Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, 
Popescu Marin, Radu Marina Rodica, Ritivoiu Mihai, Rus Alain Florin, Rus Georgeta, 
Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ioan-Ştefan,  Vasile Marian Constantin, Zanfir 
Florian.  
 
 

Punctul nr. 3 - Proiect de hotărâre privind aprobarea revocării art. 6 din 
Hotărârea nr. 141/2013 a Consiliului Judetean Timis. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile de specialitate.  
Dacă sunt discuţii? 
 
Domnul consilier judeţean Gheorghe Bologa 
Domnule preşedinte,  am citit în raport că echipa tehnică de la SEAP a fost informată 

despre imposibilitatea de a organiza licitaţie electronică în faza finală. Răspunsul lor a fost 
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că nu se poate rezolva,  din punct de vedere tehnic, ce am hotărât noi prin hotărârea 
adoptată în şedinţa trecută.  

Vreau să vă întreb dacă punctul de vedere al autorităţii care se ocupă de partea 
tehnică a organizării licitaţiei electronice a fost dat consiliului judeţean în scris sau a fost 
doar o discuţie purtată telefonic.  

Noi dorim o confirmare în scris din care să reiese clar că ceea ce am stabilit noi, prin 
hotărâre, nu se poate face sau să ne confirme că nu au dotarea tehnică necesară pentru a 
face acest lucru.  

 
Doamna  Dana Goia – consilier superior în cadrul Serviciului Managementul 

Proiectelor şi Achiziţii Publice 
Exact acelaşi lucru l-am făcut şi noi. Fiind sistem electronic de achiziţii publice, 

sistemul achiziţiilor publice lucrează electronic. 
Pentru noi răspunsul lor, primit prin e-mail, are aceeaşi valoare ca şi un răspuns 

scris, semnat şi asumat. Este poziţia dumnealor prin care ne spun că nu există acel modul. 
Din acest motiv noi nu putem să desfăşurăm această licitaţie. Nu există din punct de 
vedere tehnic posibilitatea să desfăşurăm această procedură. De aceea suntem în 
imposibilitatea de a demara procedura. Am pierdut deja o lună de aceea astăzi trebuie să 
luaţi o decizie în acest sens.  

 
Domnul consilier judeţean Gheorghe Bologa 
Rugămintea mea a fost să primim în scris o confirmare a acestui fapt. 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Există un e-mail.  
 
Doamna  Dana Goia – consilier superior în cadrul Serviciului Managementul 

Proiectelor şi Achiziţii Publice 
Da, am primit un e-mail care confirmă acest lucru. 
  
Domnul consilier judeţean Gheorghe Bologa 
Am înţeles că există un e-mail. Atunci nu văd o mare greutate să ni-l puneţi la 

dispoziţie.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Vă rog doamna Dana Goia să aduceţi şi să prezentaţi tuturor acel e-mail.  
 
Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
Vă mulţumesc domnule preşedinte! Vreau să reamintesc doamnei Dana Goia, cu tot 

respectul, că  data trecută, când am dorit să modificăm ultima  hotărâre, în articolul 6 se 
spune clar că va fi utilizată procedura privind achiziţia prin licitaţie publică.  Sunt proceduri 
total diferite. Deci, dacă întrebi un lucru greşit, în afara legii, sigur că vei primi un răspuns 
negativ.   

Noi am înlocuit un procedeu privind achiziţia prin licitaţie deschisă cu un alt 
procedeu, prevăzut de lege, privind achiziţia prin licitaţie electronică. Vă citez din hotărâre.  

Ca atare, atunci când am făcut o prostie normal că am primit un răspuns negativ. E 
clar că aşa ceva nu poate exista şi mi se pare o impostură această încercare de modificare.  

Adică după ce s-a aprobat art. 6 trebuia automat modificată toată documentaţia. 
Afirmaţia doamnei Mateescu care este o specialistă în acest domeniu a fost de genul: „cum 
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de s-a votat un asemenea lucru pentru că acum trebuie să schimbăm întreaga 
documentaţie.” 

De fapt acum nu numai că înlocuim modul de ţinere a licitaţiei dar confirmăm toată 
documentaţia pe care data trecută am respins-o prin faptul că am schimbat modul de ţinere 
a licitaţiei. Pe cine deranjează licitaţia electronică? De ce trebuie să fim noi atât de stricţi şi 
perseverenţi pentru faza de negociere? Nu cer nici un răspuns de la dumneavoastră 
doamnă pentru ca  nu îmi puteţi răspunde. 

Este perfect legal ceea ce s-a făcut data trecută. Este ruşinos că încercăm să 
revenim acum chiar dacă încercaţi să fiţi asemenea lui Moş Crăciun. Vă felicit pentru acest 
lucru  şi vă mulţumim pentru pacheţele date.  
 Chiar şi fără aceste pacheţele venite de la consiliul judeţean, din bani publici, tot mi-
aş fi susţinut amendamentele.   

Este un lucru complet ilegal ceea ce ne cereţi să facem în acest moment şi, ca o 
ultimă observaţie, vă anunţ că vom ataca în contencios orice altă modificare votată.  Vă 
mulţumesc.  
 
 Domnul consilier judeţean Gheorghe Bologa 
 Eu am solicitat confirmarea răspunsului. Mulţumesc doamnei Dana Goia că mi l-a 
pus la dispoziţie. Am să-i dau citire, astfel încât să aflaţi şi dumneavoastră ce ni se 
comunică.  
 Deci, în e-mail-ul transmis se spune: „ Confirmăm faptul că în SEAP nu este 
dezvoltat modul de licitaţie electronică ca fază finală la o concesionare.”  
 Prin urmare, este clar. Acesta este un act oficial emis de autoritatea care se ocupă 
reglementările în problemele discutate de noi astăzi.  În consecinţă, eu voi vota acest 
proiect de hotărâre.  
 
 Domnul preşedinte Titu Bojin 

Dacă mai sunt alte discuţii? Dacă nu, supun  la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a  aprobat  proiectul de hotărâre  cu  24  voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bojin Titu,  Bologa Gheorghe, Borha Liviu, Cocean 
Liviu, Crăciunescu Gabriela, Daviţoiu Ion, Demea Dorel Ioan,  Dobra Călin, Gavriliţă 
Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Marinconi – Marcu Steluţa, Mihoc Marcel, , 
Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Radu Marina Rodica, Ritivoiu 
Mihai, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ioan-Ştefan,  Vasile Marian Constantin şi 
12 voturi „împotrivă” din partea doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Cociobea 
Sorin, Cutu Dorin, Gaita Oana, Lelescu Tiberiu,  Martinescu Marius, Moldovan Paul, 
Popescu Marin, Rus Alain Florin, Rus Georgeta, Zanfir Florian.  

 
 

Punctul nr. 4 - Proiect de hotărâre privind aprobarea întocmirii Strategiei 
Judetului Timis pentru perioada 2014 – 2020 de către ADETIM -  Agenţia de 
Dezvoltare Economico - Socială Timis. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în  toate comisiile de specialitate. 
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a  aprobat  proiectul de hotărâre  cu 36  voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu,  Bologa 
Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, 
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Daviţoiu Ion, Demea Dorel Ioan,  Dobra Călin, Gaita Oana, Gavriliţă Bianca, Juravle Petru, 
Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi – Marcu Steluţa, Martinescu Marius, Mihoc 
Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, 
Popescu Marin, Radu Marina Rodica, Ritivoiu Mihai, Rus Alain Florin, Rus Georgeta, 
Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ioan-Ştefan,  Vasile Marian Constantin, Zanfir 
Florian.  
 

 
Punctul nr. 5 - Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de acţiune al 

Judeţului Timis pe anul 2014 pentru pregătirea si promovarea proiectelor noi de 
investiţii ca parte a Programului strategic de dezvoltare al judeţului Timis si al 
Protocolului de pregătire a documentaţiilor de proiect pentru accesarea programelor 
de finanţare vizate. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în  toate comisiile de specialitate. Însă, Comisia 

pentru Administraţie publica locala a avizat proiectul cu următorul amendament:         Se va 
introduce in Planul de acţiune al Judeţului Timiş, punctul 33 cu textul: „Prioritate 1 
descărcare de pe tronsonul de autostrada la Traian Vuia- Ghizela” 

Rog preşedintele Comisiei pentru administraţie Publică să prezinte punctul de 
vedere al comisiei. 

 
Domnul consilier judeţean Ilie Bertea 
Domnule preşedinte cred că suntem în asentimentul tuturor când spunem că trebuie 

făcut ceva pentru ca acea bucată din autostradă, foarte importantă pentru cetăţenii judeţului 
Timiş, să fie cât mai repede folosită. Eu am circulat pe această porţiune. Am sondat terenul. 
Se circulă foarte bine însă la Ghizela, în partea stângă se merge destul de greu. Aş fi vrut 
ca în acest plan, pe care noi îl facem pentru anul viitor, să avem ca prioritate nr. 1 
amenajarea acestei descărcări pe autostradă pentru a putea fi folosit întreg  tronsonul şi nu 
doar 10 km de la Lugoj la Făget.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Vorbiţi de descărcarea de la Ghizela.  
Domnule director Mirel Gheorghe, aveţi cuvântul? 
 
Domnul Mirel Gheorghe – director executiv Direcţia pentru Administrarea 

Drumurilor şi Podurilor Judeţene Timiş 
Din discuţiile purtate la nivel de conducere al Direcţiei Regionale de Drumuri şi 

Poduri Timişoara, a rezultat că nu s-a finalizat acea descărcare provizorie, motivul fiind 
lipsa resurselor financiare şi încearcă să rezolve această problemă în viitorul apropiat.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Da, am avut o discuţie şi referitor la tronsonul de la Făget. Să ştiţi că nici Făget nu 

este legat în acest moment de autostradă. Va trebui să clarificăm posibilitatea de urcare a 
Făgetului pentru că în următoarea aprobare pe care o vom da, pe linie de urbanism, aşa 
cum am discutat cu doamna arhitect şef, avem condiţionat acordul CNADR pentru urcarea 
şi descărcarea pentru Făget.  Deci, sunt cele două situaţii. Una este provizorie şi o vom 
rezolva în curând, cealaltă este condiţionată de CNADR.  



 20 

Aşa cum ştiţi am propus ca pe tot tronsonul de autostradă să avem o intervenţie 
pentru ca intrările şi ieşirile de pe autostradă, indiferent că sunt 4 sau 5, să le asumăm noi 
consiliul judeţean cu condiţia că vom primi acordul să urcăm şi să ieşim din anumite zone.  

Bretele de urcare, fără ca să creăm noduri de circulaţie, vrem să fie cât mai multe ca 
să dăm posibilitatea localităţilor să urce pe autostradă.  

 
Domnul consilier judeţean Traian Stancu 
Situaţia reală la Ghizela este următoarea: constructorul a început lucrarea la 

tronsonul Ghizela – Izvin. A început să decoperteze, a făcut o pantă care coboară de la 
finalul autostrăzii spre drumul judeţean şi descărcarea de pe această bucată de autostradă 
provizorie poate că ne ajută. E o înclinare uşoară, poate sub o 100 de metri de asfalt, ceea 
ce cred că nu este un sacrificiu prea mare şi vremea ne ajută în acest sens.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Eu nu vă pot garanta că se va asfalta. E făcută coborârea şi urcarea. Pe tronsonul 

acela de 100 de metri se poate urca şi coborâ în acest moment.  
 
Domnul consilier judeţean Traian Stancu 
Trebuie puţin amenajată această porţiune ca să rezolvăm problema.  
Pe de altă parte, noi am trecut-o ca prioritatea nr 1 pentru ca această bucată de 

autostradă să nu stea nefinalizată 2 ani aşa cum s-a întâmplat cu cealaltă.   
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Dumneavoastră aţi trecut-o ca prioritate nr. 1 pentru a ne putea ocupa de ea, însă nu 

poate fi trecută ca prioritate nr. 1 ca finanţare pentru că nu este lucrarea noastră.  De la 
şedinţa trecută şi după discuţiile cu domnul Ambruş s-a făcut urcarea şi coborârea aceasta 
provizorie.  Sperăm să fie finalizată în următoarele zile. Nu pot garanta pentru că indiferent 
daca vremea este buna sau nu,  depinde mult şi de programul lor, dacă au sau nu timp să 
finalizeze asfaltarea.  

Important este că există urcare şi coborâre după ce se circulă pe tronsonul de la 
Traian Vuia până la Şanoviţa.  

 
Domnul vicepreşedinte Marian Vasile 
Stimaţi colegi, bineînţeles că, de principiu, sunt de acord cu aceste tronsoane, însă 

vreau să subliniez faptul că, din câte ştiu eu, ele vor avea doar un caracter temporar, iar în 
cazul în care dorim să aibă un caracter permanent, respectiv să fie şosele în toată regula, 
trebuie să ne sincronizăm foarte bine cu CNADR-ul pentru că la baza acestora stă un 
proiect tehnic.  

De aceea trebuie să avem grijă ce ne asumăm din punct de vedere financiar pentru 
anul viitor pentru că, aşa cum am spus aceste tronsoane au doar caracter temporar.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Dacă mai sunt discuţii? Dacă nu, supun la vot amendamentul Comisiei de 

administraţie publică locală.  
Consiliul Judeţean Timiş a  aprobat  amendamentul  cu 32 voturi „pentru” din partea 

doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu,  Borha Liviu, 
Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu Ion, Demea 
Dorel Ioan,  Dobra Călin, Gaita Oana, Gavriliţă Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, 
Lelescu Tiberiu, Marinconi – Marcu Steluţa, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan 
Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Radu Marina Rodica, 
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Ritivoiu Mihai, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ioan-Ştefan,  Vasile Marian 
Constantin, Zanfir Florian, un vot împotrivă din partea domnului Bologa Gheorghe şi 3 
abţineri din partea doamnei Rus Georgeta şi domnilor Rus Alain şi Popescu Marin.  

Dacă sunt alte discuţii sau propuneri? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a  aprobat  proiectul de hotărâre  cu 32  voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu,  Borha Liviu, 
Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu Ion, Demea 
Dorel Ioan,  Dobra Călin, Gaita Oana, Gavriliţă Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, 
Lelescu Tiberiu, Marinconi – Marcu Steluţa, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan 
Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Radu Marina Rodica, 
Ritivoiu Mihai, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ioan-Ştefan,  Vasile Marian 
Constantin, Zanfir Florian, un vot împotrivă şi 2 abţineri din partea doamnei Rus Georgeta 
şi domnului Rus Alain.  
 
 

Punctul nr. 6 - Proiect de hotărâre privind aprobarea Studiului de oportunitate 
pentru achiziţionarea unui imobil de către Judeţul Timiş şi efectuarea raportului de 
evaluare a acestuia. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în  toate comisiile de specialitate. Este vorba despre 

proiectul care a fost respins în şedinţa trecută şi vreau să vă informez că el a fost discutat  
cu colegii din cadrul PDL în măsura în care vor dori să îşi exprime votul, dar şi cu colegii din 
PP-DD. Ca o oportunitate el poate fi pus pe ordinea de zi fără nici un fel de probleme.  

Vă repet că acest vot este pentru studiu de evaluare nu pentru cumpărarea 
imobilului. Aceasta urmează să o stabilim după ce avem studiul de oportunitate, raportul de 
evaluare şi componenţa comisiei care va negocia valoarea clădirii respective dacă noi, 
consiliul judeţean vom considera oportun să o cumpărăm.  

Dacă sunt discuţii? 
 
Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
Domnule preşedinte, referitor la şedinţa anterioară cred că aţi fost informat că aţi 

încălcat regulamentul atunci când aţi supus proiectul  pentru a doua oară la vot.   
În al doilea rând aş vrea să vă felicit că aţi demarat activitatea de  Mos Crăciun 

înaintea comisiilor de specialitate şi colegii mei din Comisia de administraţie, chiar şi aceia 
care au avut o iniţiativă fermă privind preţul de achiziţie al imobilului şi-au schimbat poziţia. . 
Este dreptul şi libertatea lor să facă acest lucru, însă eu rămân susţinător al 
amendamentului care a făcut în şedinţa trecută ca proiectul să nu fie votat cu 2/3 din votul 
consilierilor şi în completarea acelui amendament voi face o nouă observaţie, şi anume, 
procedura de achiziţie a imobilului să fie participarea noastră la o achiziţie publică demarată 
de vânzător, iar preţul maxim,  pe  care noi să-l putem plăti şi să-l putem oferi în cadrul 
acestei proceduri, să fie cel la care este ipotecat în acest moment de către ANAF. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Supun la vot amendamentul domnului consilier judeţean Marius Martinescu .  
Consiliul Judeţean Timiş a  respins  amendamentul  cu 11 voturi „pentru” din partea 

doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Cociobea Sorin, Cutu Dorin, Gaita Oana, 
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Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, Moldovan Paul, Popescu Marin, Rus Alain Florin, Rus 
Georgeta, 22 voturi „împotrivă” din partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bojin Titu, 
Bologa Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Crăciunescu Gabriela, Daviţoiu Ion, Demea 
Dorel Ioan,  Dobra Călin, Gavriliţă Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel,  Marinconi – 
Marcu Steluţa, Mihoc Marcel, Negoiţă Adrian, Plavoşin Deian, Radu Marina Rodica, Ritivoiu 
Mihai, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ioan-Ştefan, Vasile Marian Constantin şi 
două abţineri din partea domnilor Păşcuţă Adrian şi Pau Radu.  

Supun  la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a  aprobat  proiectul de hotărâre  cu 25  voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Borha Liviu, Cocean 
Liviu, Crăciunescu Gabriela, Daviţoiu Ion, Demea Dorel Ioan, Dobra Călin, Gavriliţă Bianca, 
Juravle Petru, Lăzureanu Aurel,  Marinconi – Marcu Steluţa, Mihoc Marcel, Negoiţă Adrian, 
Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Radu Marina Rodica, Ritivoiu Mihai, Stanciu 
Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ioan-Ştefan, Vasile Marian Constantin, Zanfir Florian şi 
11 voturi „împotrivă”  din partea doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Cociobea 
Sorin, Cutu Dorin, Gaita Oana, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, Moldovan Paul, 
Popescu Marin, Rus Alain Florin şi Rus Georgeta.  

Proiectul de hotărâre a fost aprobat, însă înainte de a trece la următorul punct vreau 
să vă informez domnule Marius Martinescu că proiectul pentru realizarea expertizei trebuia 
să treacă cu ½ +1. Am verificat acest lucru atât la prefectură cât şi cu  colegii din serviciul 
juridic.  Realizarea unui studiu de oportunitate din punct de vedere valoric nu presupune 
cumpărarea efectivă. Acest lucru se va decide în şedinţa următoare sau în momentul când 
vom avea rezultatele acestui studiu.  

 
Domnul consilier judeţean Lelescu Tiberiu  
Domnule preşedinte, domnul Dan Ardelean - secretar al judeţului Timiş a avut 

aceeaşi poziţie ca şi noi.  Dacă dumneavoastră spuneţi altceva acum înseamnă că în 
şedinţa trecută am fost dezinformaţi.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Probabil că ne-a dezinformat atunci şi iată că dumneavoastră aţi rămas tot 

dezinformaţi şi acum pentru că nici după ce am discutat cu dumneavoastră personal, în 
numele grupului PDL, nu aţi înţeles că facem un studiu.  Aţi fost atunci de acord cu mine şi 
acum aţi avut altă poziţie.   
 
 

Punctul nr. 7 - Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării unui spaţiu din 
imobilul Bastionul “Theresia” Comisiei de cultura, învăţământ, tineret si sport. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil de  Comisia de urbanism, amenajarea teritoriului, 

lucrări publice si protecţia mediului,  Comisia pentru cultura, învăţământ, tineret si sport,         
Comisia pentru administraţie publică locală şi Comisia pentru relaţii si cooperare internă si 
externa. 

Comisia pentru sănătate si protecţie socială a avizat proiectul cu următorul 
amendament:  „Să se prezinte concret ce activităţi desfăşoară Asociaţia Timişoara – 
Capitală Culturală”. 
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Comisia Economica a avizat proiectul cu următorul amendament: Comisia 
Economică solicită coalocarea spaţiului alături de Comisia de cultura, învăţământ, tineret şi 
sport în vederea colaborării pentru realizarea proiectului – Timişoara Capitală Culturală”. 

Eu vă propun să fiţi de acord ca spaţiul respectiv să fie folosit de comisiile consiliului 
judeţean care au un interes acolo, inclusiv de Asociaţia Timişoara – Capitală Culturală.  

Am decis să dăm un spaţiu asociaţiei prin Comisia de cultură pentru că altfel nu 
putem să –l dăm.  

 Cred că amendamentul a fost greşit făcut pentru că am stabilit că spaţiul respectiv 
va fi dat asociaţiei prin comisia de cultură. Acum dumneavoastră solicitaţi ca spaţiul să 
poată fi folosit de toate comisiile de specialitate.  

Rog preşedinţii Comisiei pentru sănătate şi protecţie socială şi Comisiei economice 
sa prezinte punctul de vedere al comisiilor 

 
Domnul consilier judeţean Marin Popescu 
Domnule preşedinte, noi am fost de acord să susţinem Asociaţia Timişoara – 

capitală culturală. Demersul  făcut  de Comisia de cultură a fost tocmai în acest sens. 
Faptul că nu există disponibil la nivelul Timişoarei un spaţiu în care acest ONG să îşi 
desfăşoare activitatea ne-a determinat să propunem acordarea unui spaţiu în Bastion. Cum 
nu putem da spaţiul direct lor am propus să facem transferul către Comisia de cultură care 
la rândul ei va da spaţiul asociaţiei pentru ai sprijini în acest sens. Din câte înţeleg 
dumneavoastră doriţi să nu încălcăm regulamentul şi tocmai de aceea aţi spus că vom 
băga toate comisiile acolo. Noi ne-am fi dorit ca această comisie care şi-a asumat 
hotărârea şi care a iniţiat propunerea să dea spaţiul numai pentru asociaţie. Nu vrem să ne 
trezim că peste reprezentanţii asociaţiei vin audienţe ale cetăţenilor acolo.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Spaţiul care  va fi dat prin Comisia de cultură, în mod deosebit pentru Asociaţia 

Timişoara – Capitală Culturală este atribuit deja de aproximativ 1 an de zile. Acum s-a găsit 
o variantă, în urma propunerii domnului Adrian Negoiţă, de a legaliza şi al lua prin comisia 
noastră pentru că el trebuie gestionat aşa cum prevede proiectul. Ştiţi foarte bine că 
proiectul impune clar modul de folosinţă al spaţiului.  

Nu m-am gândit ca va merge Comisia economică sau Comisia de sănătate să ţină 
şedinţă acolo. Vă informez că spaţiul este al nostru şi oricare comisie poate merge acolo. 

 
Domnul consilier judeţean Gheorghe Bologa 
Sigur un amendament la acest proiect de hotărâre a venit din partea Comisiei 

economice, respectiv din partea domnului Juravle şi a domnului Lelescu la care m-am 
asociat şi eu şi am propus să fim şi noi coparticipanţi la acest proiect Timişoara – Capitală 
europeană pentru că orice discuţie se finalizează cu bani.  Toată lumea are nevoie de bani 
pentru derularea proiectului. Din acest motiv Comisia economică a dorit să fie mai aproape 
de realităţile care se discută acolo, iar atunci când se va ajunge în consiliul judeţean cu 
anumite solicitări de fonduri pentru finanţarea acestui proiect să votăm în cunoştinţă de 
cauză.  Nu ne-am gândit niciodată să uzurpăm activitatea Comisiei economice.  

Pe de altă parte sunt surprins de faptul că domnul Popescu Marin spune un lucru, iar 
domnul Tiberiu Lelescu susţine contrariul, deşi domniile lor fac parte din acelaşi partid 
politic.  

 
Domnul consilier judeţean Marin Popescu 
Domnul Lelescu Tiberiu spune foarte clar, respectând regulamentul, că fiecare 

comisie sau consilierii comisiei au nevoie de un spaţiu.  Dar în bunul spirit a ceea ce am 
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gândit pentru Asociaţia Timişoara Capitală Culturală  Europeană am invocat acest lucru.  O 
să spună şi colegii de la Comisia de administraţie că este nevoie să apărăm pe cei care 
lucrează acolo şi probabil vor dorii şi dânşii să vină acolo. Eu  cred că trebuie să fim corecţi 
faţă de partenerii noştri şi faţă de timişoreni.  Dacă vrem să-i ajutăm alocăm acest spaţiu 
tocmai pentru a nu plăti chirie.  

Domnul preşedinte şi noi consilierii judeţeni putem decide un alt spaţiu dacă dorim 
pentru comisiile de specialitate. Aceasta este logica pe care am intervenit. Cu toate că, şi 
subliniez faptul că eu şi domnul Lelescu mergem pe aceleaşi idei  şi nu avem opinii diferite.  

 
Domnul consilier judeţean Gheorghe Bologa  
Am participat la  şedinţa Comisiei economice şi ştiu foarte bine cum s-a pus 

problema, iar colegii mei din comisie pot confirma acest lucru.  Nu s-a invocat regulamentul 
ci a fost o dorinţă exprimată de domnul Juravle la care a accesat şi domnul Lelescu după 
care m-am aliat şi eu acestei dorinţe.  

Ar fi fost bine ca dumneavoastră şi domnul Lelescu să fi discutat înainte şi să vă 
puneţi de acord asupra unui punct de vedere. Eu îmi menţin amendamentul şi rog pe 
domnul preşedinte să-l  supună la vot.  

 
Domnul consilier judeţean Ilei Bertea 
Domnule preşedinte şi stimaţi colegi,  
Acum când vedem că şi Comisia economică a obţinut acest drept mi se pare normal 

să nu facem discriminare între comisii.  Din acest motiv vin cu o completare la cele ce s-au 
spus şi sunt de acord ca această Comisie de cultură să fie reprezentativă şi să ia poziţia de 
a gestiona acest spaţiu şi de a fi permanent acolo, dar vreau ca un birou să fie rezervat 
pentru fiecare dintre comisii care să stabilească pe rând o zi din săptămână când au 
audienţe cu cetăţenii din Timişoara.  

 
Domnul consilier judeţean Adrian Negoiţă 
Domnule preşedinte, cer permisiunea să intervin pentru că observ că s-a înţeles 

greşit solicitarea mea şi îmi pare rău că am generat o discuţie foarte lungă pe acest subiect.  
Eu vă propun să afişăm la intrare un program cu audienţele fiecărei comisii pe zile şi 

ore în cursul săptămânii, iar  duminică seara  să fie rezervată  pentru asociaţia respectivă. 
Sunt 6 comisii de specialitate, deci pot de luni până vineri să îşi desfăşoare activitatea, iar 
duminica să fie rezervată pentru asociaţie.  Lăsând gluma la o parte, vă rog să înţelegeţi că 
este o modalitate legală de a acorda spaţiul unei asociaţii pe care ne-am lăudat că o 
susţinem. În locul nostru putea fi oricare altă comisie, dar am zis Comisia de cultură având 
în vedere condiţiile impuse de proiectul din Bastion.  Noi nu intrăm nici măcar un minut în 
acel spaţiu. Nu ne trebuie nici un birou acolo. Vom lăsa doar asociaţia să-şi desfăşoare 
activitatea în acel spaţiu care oricum este destul de mic. Nu ştiu dacă aţi văzut acel spaţiu 
dar el este destul de mic. Mi se pare că pierdem vremea cu aceste discuţii. Tot ce am vrut 
este să ajutăm aşa cum am promis acea asociaţie pentru că toţi ne dorim să fim capitală 
europeană în 2021. Comisia de cultură are destule posibilităţi unde să meargă să-şi susţină 
şedinţele şi nu are nevoie de acel spaţiu.  

Spaţiul nu este al Comisiei de cultură ci este doar o formă de a-l atribui acelei 
asociaţii.  Fiind asociaţie nu putem să-i acordăm direct contract de închiriere. Nu înţeleg de 
ce faceţi atâta caz pentru acest lucru.  

 
Domnul consilier judeţean Juravle Petru 
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Domnule preşedinte, amendamentul meu a pornit de la premiza că 342 mp din 
Bastion nu se pot justifica de către domnul Negoiţă pentru acea comisie. Dacă domnia sa 
poate justifica această suprafaţă atunci poate că fac şi o echipă de dansuri acolo.  

Haideţi  să ne gândim că sunt suprafeţe care se ocupă doar de dragul de a se 
ocupa.  

 
Domnul consilier judeţean Traian Stancu 
Domnule preşedinte, stimaţi colegi, avem o chestiune care se poate repeta în unele 

cazuri. Cred că avem o mică greşeală când unii dintre noi susţin ceva printr-un proiect de 
hotărâre ar trebui să meargă în toate comisiile să-l susţină. De aceea dacă  domnul 
Popescu şi domnul  Negoiţă ar fi mers  în toate celelalte comisii să susţină proiectul de 
hotărâre nu ar fi avut loc aceste discuţii interminabile.  

 
Domnul consilier judeţean Marin Popescu 
Dumneavoastră aţi citit raportul comisiei? 
 
Domnul consilier judeţean Traian Stancu 
Da, l-am citit şi sunt de acord cu el. Dar atunci când o comisie sau un consilier 

judeţean are un material în altă comisie trebuie să meargă acolo să-l susţină, să explice 
tuturor despre ce este vorba.  

 
Domnul consilier judeţean Marin Popescu 
De ce trebuie să vin eu personal dacă scrie foarte clar pentru ce este destinat acel 

spaţiu? 
 
Domnul consilier judeţean Traian Stancu 
Regula este ca în şedinţa comisiilor de specialitate cineva să susţină acest material.  

Cine a susţinut materialul dumneavoastră în comisie?  Discuţiile de acum sunt tocmai 
pentru că acest material nu a fost susţinut de nimeni în comisiile de specialitate. Fiecare şi-
a dat cu părerea aşa cum a crezut de cuviinţă.  

 
Domnul consilier judeţean Marin Popescu 
Fiecare comisie are un referent şi cu siguranţă a fost cineva din comisia noastră care 

a susţinut materialul în celelalte comisii. Dar nu cred că ar mai fi fost nevoie pentru că în 
raport scrie foarte clar.  

Eu cred că nu aţi citit raportul.  
 
Domnul consilier judeţean Traian Stancu 
Dar am votat pentru.  
 
Domnul consilier judeţean Marin Popescu 
E prima dată când votaţi fără să citiţi? Ştiu, veţi spune că întotdeauna le citiţi dar eu 

vă contrazic şi vă demonstrez că nu l-aţi citit.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Având în vedere toate discuţiile care s-au purtat pe baza acestui material, vă propun 

să amânăm proiectul de hotărâre până la şedinţa următoare. Astfel, vom avea timp să ne 
punem de acord cu ceea ce înseamnă spaţii, birouri etc.  

 
Domnul consilier judeţean Marin Popescu 
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Vreau să spun doar atât: pentru a candida la o capitală culturală europeană, Marsilia 
a alocat o clădire întreagă unei astfel de asociaţii. Nu realizaţi ce înseamnă a gândi acum 
pentru anul 2020?  Să nu credeţi că vor fi doar două persoane care vor lucra în acel spaţiu. 
Vor fi sute de persoane .  

 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Da, dar pentru a fi cât mai bine informaţi eu propun amânarea discuţiilor asupra 

acestui proiect de hotărâre.  Vom discuta şi cu reprezentanţii asociaţiei şi vom găsi formula 
legală prin care putem să le atribuim spaţiu, astfel încât,  să nu încălcăm regulamentul 
Bastionului, stabilit de atunci când am cheltuit fondurile europene pentru reabilitarea lui.  

Dacă sunt alte discuţii sau propuneri? 
Supun  la vot amendamentul prin care propun amânarea proiectului de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a  aprobat  amânarea proiectului de hotărâre  cu 28 voturi 

„pentru” din partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu,  
Bologa Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Crăciunescu Gabriela, Daviţoiu Ion, Demea 
Dorel Ioan,  Dobra Călin, Gavriliţă Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, 
Marinconi – Marcu Steluţa, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, 
Radu Marina Rodica, Ritivoiu Mihai, Rus Alain Florin, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, 
Szatmari Ioan-Ştefan,  Vasile Marian Constantin, Zanfir Florian, 4 voturi „ împotrivă” din 
partea doamnelor/domnilor Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Popescu Marin, Rus Georgeta 
şi 3 abţineri din partea doamnelor/domnilor Cociobea Sorin, Cutu Dorin şi  Gaita Oana.  

 
Domnul consilier judeţean Adrian Negoiţă 
Domnule preşedinte, vă rog să-mi permiteţi să informez colegii că jumătate din 

spaţiul respectiv este terasă şi nu cred că poate cineva să-şi desfăşoare activitatea în 
terasă.  
  
 Domnul consilier judeţean Juravle Petru 
 Din punctul meu de vedere ar fi trebuit să avem o informare clară a ceea ce 
înseamnă acel spaţiu şi ce se va întâmpla acolo.  Aşa, mi se pare că suprafaţa de 342 m.p 
este mult prea mare pentru o comisie.  
 

 
Punctul nr. 8 - Proiect de hotărâre privind aprobarea darii în folosinţă gratuită 

către Spitalul Clinic de Urgentă pentru Copii “Louis Turcanu” Timişoara a unui teren 
în suprafaţă de 250 de mp în vederea asigurării accesului în Secţia de 
Pneumofiziologie. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în  toate comisiile de specialitate.  
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a  aprobat  proiectul de hotărâre  cu 35 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu,  Bologa 
Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, 
Daviţoiu Ion, Demea Dorel Ioan,  Dobra Călin, Gaita Oana, Gavriliţă Bianca, Juravle Petru, 
Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi – Marcu Steluţa, Mihoc Marcel, Moldovan 
Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu 
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Marina Rodica, Ritivoiu Mihai, Rus Alain Florin, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu 
Traian, Szatmari Ioan-Ştefan,  Vasile Marian Constantin, Zanfir Florian.  
 
 

Punctul nr. 9 - Proiect de hotărâre pentru aprobarea prelungirii duratei 
contractului de închiriere a unui spaţiu din imobilul situat in Timişoara, Calea 
Martirilor, nr. 198. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în  toate comisiile de specialitate.  
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a  aprobat  proiectul de hotărâre  cu  35  voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu,  Bologa 
Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, 
Daviţoiu Ion, Demea Dorel Ioan,  Dobra Călin, Gaita Oana, Gavriliţă Bianca, Juravle Petru, 
Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi – Marcu Steluţa, Martinescu Marius, Mihoc 
Marcel, Moldovan Paul, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu 
Marina Rodica, Ritivoiu Mihai, Rus Alain Florin, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu 
Traian, Szatmari Ioan-Ştefan,  Vasile Marian Constantin, Zanfir Florian.  
 
 

Punctul nr. 10 - Proiect de hotărâre pentru aprobarea vânzării cabinetului 
medical nr. 14+21 din imobilul situat in municipiul Timisoara, str. Iancu Văcărescu, 
nr. 23, proprietate privata a Judetului Timis. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în  toate comisiile de specialitate. 
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a  aprobat  proiectul de hotărâre  cu 34 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu,  Bologa 
Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, 
Daviţoiu Ion, Demea Dorel Ioan,  Dobra Călin, Gaita Oana, Gavriliţă Bianca, Juravle Petru, 
Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi – Marcu Steluţa, Mihoc Marcel, Moldovan 
Paul, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu Marina Rodica, 
Ritivoiu Mihai, Rus Alain Florin, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari 
Ioan-Ştefan,  Vasile Marian Constantin, Zanfir Florian.  
 
 

Punctul nr. 11 - Proiect de hotărâre privind propunerea de aprobare a licenţelor 
de traseu pentru efectuarea transportului public de persoane prin curse regulate 
speciale unor operatori de transport rutier. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în  toate comisiile de specialitate. 
Dacă sunt discuţii? 
 
Domnul consilier judeţean Juravle Petru 
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Din câte observ s-a revenit la această hotărâre. În Comisia economică a fost analizat 
raportul de evaluare şi s-a făcut un amendament prin care s-a propus majorarea preţului cu 
10%.  Acum vreau să vă întreb dacă vânzarea se face tot către cel care a renunţat atunci 
să-l cumpere.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Nu ştiu cine o să-l cumpere. Ştiu doar că va fi licitaţie.  
 
Domnul consilier judeţean Juravle Petru 
Dacă va fi licitaţie atunci e bine.  
 
Domnul Radu Şerban – director executiv Direcţia Administrarea Patrimoniului 
Raportul de evaluare s-a făcut urmare unei sentinţe judecătoreşti prin care eram 

obligaţi să vindem jumătate din cele două cabinete la doamna doctor Cadariu. S-a făcut 
raportul de evaluare dar doamna doctor nu l-a acceptat şi ne-a comunicat, printr-o adresă 
scrisă, că renunţă la cumpărarea spaţiului respectiv.  

Acum discutăm de un alt raport de evaluare care se face pentru că spaţiul respectiv 
este al consiliului judeţean şi noi am propus să-l scoatem la vânzare, iar pentru a face acest 
lucru suntem obligaţi, prin lege, să avem un raport de evaluare.  

Ţin să menţionez că un raport de evaluare are 3 luni termen de valabilitate . Acum 
vorbim de demararea procedurilor în vederea efectuării licitaţiei  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Deci, în concluzie va fi licitaţie pentru vânzare. 
 
Domnul consilier judeţean Pau Radu 
Ştiţi ce nu am înţeles? Facem licitaţie pentru vânzarea unui cabinet care-şi păstrează 

destinaţia, pentru că acest lucru se pliază pe un anumit act normativ sau facem o licitaţie de 
vânzare a unui spaţiu, în orice condiţie? 

Întreb acest lucru pentru că una dintre condiţii este ca spaţiul să-şi continue 
destinaţia  şi să fie cabinet medical. Aici, conform procedurii trebuie să stabilim o comisie. 
Ar fi fost bine dacă făceam acest lucru astăzi pentru că am fi făcut un prim pas în acest 
sens.  Stabilim o comisie de negociere a valorii  şi, după cum spune procedura, cred că ar fi 
bine să stabilim şi o comisie pentru soluţionarea contestaţiilor.  

Aceasta este procedura pe care trebuie să o urmăm dacă  dorim să ne încadrăm în 
termenul de valabilitate, de 3 luni, al raportului de evaluare.  Spun că trebuie să stabilim, 
încă de la început cele două comisii pentru că există riscul să expire termenul de 
valabilitate al raportului de evaluare până se constituie comisiile respective.  

 
Domnul Radu Şerban – director executiv Direcţia Administrarea Patrimoniului 
După efectuarea raportului de evaluare, acesta va fi prezentat în plenul consiliului 

judeţean  urmând ca în funcţie de decizia plenului să trecem la procedura prin care se 
numeşte comisia care se ocupă de licitaţia respectivă.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Dacă mai sunt şi alte discuţii? Dacă nu, supun  la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a  aprobat  proiectul de hotărâre  cu 33 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu,  Bologa 
Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu Ion, 
Demea Dorel Ioan,  Dobra Călin, Gaita Oana, Gavriliţă Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu 
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Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi – Marcu Steluţa, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, 
Moldovan Paul, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu Marina 
Rodica, Ritivoiu Mihai, Rus Alain Florin, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ioan-
Ştefan,  Vasile Marian Constantin, Zanfir Florian.  
 

 
 

Punctul nr. 12 - Proiect de hotărâre privind propunerea de avizare a unui traseu 
din cadrul Asociaţiei “Societatea Metropolitana de Transport Timisoara”. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în  toate comisiile de specialitate. Comisia pentru 

relaţii si cooperare interna si externa a avizat proiectul cu următorul amendament: „Traseul 
sa fie o linie judeţeană de transport şi nu unul în cadrul Asociaţiei Metropolitane de 
Transport Timişoara”. 

Rog preşedintele Comisiei pentru relaţii si cooperare interna si externa sa prezinte 
punctul de vedere al comisiei. 

 
Domnul consilier judeţean Alain Rus 
La acest punct vreau să-i dau cuvântul domnului consilier judeţean Zanfir Florian pe 

care-l consider un profesionist în acest domeniu.  
 
Domnul consilier judeţean  Zanfir Florian  
Domnilor consilieri, cunoaşteţi poziţia mea în acest sens întrucât mi-am exprimat-o 

ori de ori am avut ocazia, atât verbal cât şi prin vot , făcând în acest fel distincţie separată.  
Vreau să spun că în modul acesta de transport, dacă nu se respectă anumite 

principii şi legea, el poate deveni un transport clientelar, ducând până la piraterie modernă. 
În acest sens, vreau să vă dau câteva exemple concrete, şi anume, vreau să vă 

spun că aici se încearcă să se treacă linia încă din luna martie când a fost emisă o hotărâre 
a Consiliului Local Săcălaz prin care Consiliul Local Săcălaz  consideră că linia de transport 
Timişoara – Săcălaz – Berecsăul Mare – Berecsăul Mic este linie locală şi pentru asta ei 
pot emite licenţa împreună cu Societatea Metropolitană.  

Bineînţeles că nu s-a reuşit acest lucru. Au făcut unii reclamaţii. Dacă RATT vrea să 
facă curse în acest judeţ, poate face orice cursă doreşte, nu-l opreşte nimeni cu condiţia să 
participe la licitaţii.  A avut loc o licitaţie la care a participat societatea primăriei  din Giroc  
pentru cursa Giroc – Timişoara, dar a pierdut-o. Acelaşi lucru s-a întâmplat şi cu cei din 
Pietroasa care , pentru că au un autobuz al primăriei, au participat la licitaţie pentru cursa 
Pietroasa – Făget.  

Domnilor consilieri, de această dată vreau să fiu constructiv şi vin către 
dumneavoastră cu trei propuneri. În primul rând, vă rog domnule preşedinte să creaţi un 
comitet şi să începem urgent, aşa cum prevede Lega 351, înfiinţarea Asociaţiei de 
Dezvoltarea Intercomunitară  - Zona Metropolitană Timişoara, în cadrul căreia avem dreptul 
şi la transport întrucât pe o rază de 30 km poate să intre toate comunele şi oraşele din judeţ 
dacă doresc acest lucru.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Domnule consilier, vă rog să ne spuneţi propunerile dumneavoastră la sfârşitul 

şedinţei. Pentru ceea ce propuneţi dumneavoastră trebuie să facem o altă hotărâre. Tot ce 
spuneţi acum nu are legătură cu proiectul de hotărâre supus dezbaterii.  
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Domnul consilier judeţean Zanfir Florian 
Ce vă propun eu are legătură cu proiectul de hotărâre de astăzi. De aceea, în al 

doilea rând vă propun să trecem la o negociere între consiliul local şi consiliul judeţean 
pentru a deveni acţionari la regia de transport şi atunci noi, consiliul judeţean, prin regia de 
transport, putem deservi orice rută pe care o înfiinţăm sau orice linie de transport din judeţ 
fără a participa la licitaţie.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Sunt de acord cu propunerile dumneavoastră dar vă rog să le prezentaţi în plenul 

următor sub forma unui proiect de hotărâre. Ceea ce spuneţi acum nu poate fi considerat 
amendament la proiectul de hotărâre pus în discuţie. Cât priveşte Primăria Timişoara 
trebuie să vedem cât sunt ei de dispuşi să devină acţionari la regia de transport.  

 
Domnul consilier judeţean Zanfir Florian 
Bun, atunci am să vă spun că în al treilea rând, propun să dăm şi celorlalţi 

transportatori dar şi celorlalte administraţii locale acelaşi tratament şi chiar să înfiinţeze 
asociaţii în zona Făget, Lugoj şi Giroc.  Dacă Giroc ar face o asociaţie cu Parţa şi Jebel ar 
putea face transport fără să participe la licitaţie.  

Prin urmare, închei spunându-vă că am să fiu foarte atent la aceste chestiuni şi nu 
am să votez nici de această dată.  

 
Domnul vicepreşedinte Marian Vasile 
Domnule preşedinte, cu permisiunea dumneavoastră aş dori o clarificare de la 

doamna Isar Pepiţa. Din câte ştiu Comuna Săcălaz a făcut toate demersurile necesare în 
acest sens. În primul rând, a aderat la Societatea Metropolitană de Transport prin hotărâre 
a consiliului local, iar această societate are ca operator unic RATT.  Prin urmare, după 
părerea mea,  înseamnă că tot ce s-a prevăzut în acest proiect de hotărâre este legal şi 
corect.  

 
Domnul Radu Şerban – director executiv Direcţia Administrarea Patrimoniului 
Prin acest proiect de hotărâre noi  doar avizăm traseul solicitat pentru că Societatea 

Metropolitană, constituită în mod legal cu personalitate juridică, este cea care atribuie 
licenţa pentru traseul respectiv conform legii.  Consiliul judeţean Timiş doar dă avizul în 
acest sens.  

Există hotărârea AGA cu privire la înfiinţarea acestui traseu şi deoarece există o 
asociaţie legal constituită noi nu putem spune că acest traseu nu se poate înfiinţa.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
În aceste condiţii, vă menţineţi amendamentul domnule consilier judeţean Zanfir 

Florian?  
 
Domnul consilier judeţean Zanfir Florian 
Dar eu nu am făcut nici un amendament ci doar v-am propus 3 soluţii.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Referitor la propunerile dumneavoastră am stabilit că acestea se vor regăsi într-un 

proiect de hotărâre ce va fi supus dezbaterii în şedinţa următoare a  plenului consiliului 
judeţean.  Chiar vă rog să ne sprijiniţi în acest sens pentru că dumneavoastră sunteţi într-
adevăr un specialist în acest domeniu.  
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Deci, vă întreb din nou: Menţineţi sau retrageţi amendamentul făcut în Comisia de 
cooperare internă şi externă.  

 
Domnul consilier judeţean Alain Rus 
Nu a fost un amendament, dar îl susţinem pe domnul Zamfir.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
În acest caz, supun  la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a  aprobat  proiectul de hotărâre  cu   23 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu,  Bologa 
Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu Ion, 
Demea Dorel Ioan, Dobra Călin, Gavriliţă Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, 
Marinconi – Marcu Steluţa, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, 
Plavoşin Deian, Radu Marina Rodica, Ritivoiu Mihai, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, 
Szatmari Ioan-Ştefan,  Vasile Marian Constantin, 4 voturi”împotrivă” din partea 
doamnelor/domnilor Moldovan Paul, Popescu Marin, Rus Alain Florin, Zanfir Florian şi două 
abţineri din partea doamnei Gaita Oana şi domnului Lelescu Tiberiu.  
 
 

Punctul nr. 13 - Proiect de hotărâre privind aprobarea tarifelor pentru unele 
servicii de interes judeţean in anul fiscal 2014. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în  toate comisiile de specialitate. Comisia pentru 

administraţie publică locală a avizat proiectul cu următorul amendament: „Tarifele să nu 
sufere nici o modificare”. 

Este imposibil ca tarifele să nu sufere modificări. Modificările vor fi făcute conform 
legii.  

Rog preşedintele Comisiei pentru administraţie publică locală să prezinte punctul de 
vedere al comisiei. 

 
Domnul consilier judeţean Ilie Bertea 
Domnule preşedinte nu acesta a fost amendamentul făcut în comisie. Cred că a fost 

greşit redactat. Noi am propus egalizarea sumei la 12 lei /zi pentru norma de hrană.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Despre norma de hrană discutăm la următorul punct înscris pe ordinea de zi. Deci, 

să înţeleg că aici nu există nici un amendament? 
 
Domnul consilier judeţean Marius Martinescu  
Vă rog să-mi permiteţi să-i împrospătez memoria colegului meu. Domnia sa a 

susţinut cu vehemenţă în şedinţa comisiei că nu doreşte să fie mărite tarifele în anul 2014.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Da, dar se pare că acum a renunţat la el şi nu mai este nici un amendament la 

proiectul de hotărâre.  
 
Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
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Nu, doar a făcut o mică confuzie cu amendamentul propus la proiectul de hotărâre 
următor.  Prin urmare, eu menţin amendamentul făcut în comisie şi vă rog să-l supuneţi la 
vot.  

 
 
Doamna consilier judeţean Marconi Flavia  
Ca proaspăt membru al Comisiei de administraţie publică vreau să vă spun că 

amendamentul prin care s-a propus ca tarifele să nu se modifice a fost făcut de domnul 
consilier judeţean Marius Martinescu . Supunându-l la vot acesta a fost aprobat cu 3 voturi 
pentru din partea domnilor Marius Martinescu, Ilie Bertea  Demea Dorel  şi 2 voturi 
împotrivă din partea mea şi a domnului Stancu Traian. Deci, din acest motiv amendamentul 
a trecut şi a ajuns să fie prezentat în plenul consiliului judeţean.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
În aceste condiţii, supun la vot amendamentul. 
Consiliul Judeţean Timiş a  respins amendamentul  cu 11 voturi „pentru” din partea 

doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, , Cutu Dorin, Demea Dorel Ioan, Gaita 
Oana, Gavriliţă Bianca, Lelescu Tiberiu,  Martinescu Marius, Moldovan Paul, Popescu 
Marin, Rus Alain Florin şi 22 voturi „împotrivă din partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, 
Bojin Titu,  Bologa Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Crăciunescu Gabriela,  Daviţoiu 
Ion, Dobra Călin, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Marinconi – Marcu Steluţa, Mihoc Marcel, 
Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Radu Marina Rodica, Ritivoiu 
Mihai, Stanciu Pompiliu, Szatmari Ioan-Ştefan,  Vasile Marian Constantin şi  Zanfir Florian. 

Daca sunt alte discuţii? Dacă nu supun  la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a  aprobat  proiectul de hotărâre  cu 23 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bojin Titu,  Bologa Gheorghe, Borha Liviu, Cocean 
Liviu, Crăciunescu Gabriela, Daviţoiu Ion, Demea Dorel Ioan,  Dobra Călin, Gavriliţă 
Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Marinconi – Marcu Steluţa, Mihoc Marcel,  Negoiţă 
Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Radu Marina Rodica, Ritivoiu Mihai, 
Stanciu Pompiliu, Szatmari Ioan-Ştefan,  Vasile Marian Constantin şi voturi „împotrivă” din 
partea doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Cutu Dorin, Gaita Oana, Lelescu 
Tiberiu, Martinescu Marius, Moldovan Paul,  Popescu Marin, Rus Alain Florin, Rus 
Georgeta.  

 
 

Punctul nr. 14 - Proiect de hotărâre privind aprobarea taxelor judeţene pentru 
anul fiscal 2014. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în  toate comisiile de specialitate. Comisia pentru 

relaţii si cooperare interna si externa a avizat proiectul cu următorul amendament: „Nu sunt 
de acord cu mărirea taxelor sub nici o forma către populaţie”. 

Rog preşedintele Comisiei pentru relaţii şi cooperare internă şi externă să prezinte 
punctul de vedere al comisiei. 

 
Domnul consilier judeţean Alain Rus 
În condiţiile în care avem un Guvern care a pus taxe pe tot ce mişcă în această ţară, 

nu vreau să vă ajutăm să greşiţi mărind taxele către cetăţenii judeţului.  Vă mulţumesc! 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
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Trebuie să vă spun că formularea dată amendamentului nu există în termeni juridici. 
Este imposibil ca în decursul unui an să nu se modifice taxele pentru că uneori ele se 
modifică prin lege. Deşi  toţi dorim să realizăm nişte lucrări, să terminăm nişte investiţii, să 
îndeplinim nişte obiective,  atunci când suntem în faţa microfoanelor, a mass – mediei vrem 
să ieşim în evidenţă. Nimeni nu are intenţia să mărească taxele şi să pună birul pe cetăţeni, 
dar nici exprimarea dată de dumneavoastră nu este în regulă.  

Trebuie să ştiţi că majorarea unor taxe nu depinde de noi ci doar ne-o însuşim, de 
aceea astăzi trebuie să discutăm dacă trebuie să mărim sau nu taxele sau dacă suntem 
obligaţi să facem acest lucru.  

În principiu nici eu nu sunt de acord cu majorarea taxelor, dar nici nu pot fi de acord 
cu formularea propusă de dumneavoastră.  

 
Domnul consilier judeţean Gheorghe Bologa 
Avem ataşat la prezentul material un anunţ prin care consiliul judeţean, prin doamna 

Mirela Ursu l-a făcut solicitând din partea persoanelor fizice şi juridice, interesate, să 
transmită în scris propuneri, sugestii şi opinii cu privire la aprobarea taxelor fiscale pe anul 
2014.  După cum puteţi observa şi dumneavoastră nimeni din judeţul Timiş nu a făcut nici 
un fel de propunere în acest sens. 

Eu mă bucur că suntem activi şi că nu ne dorim să mărim taxele, cei din PSD cu atât 
mai puţin, dar dacă vrem să funcţioneze consiliul judeţean atunci deşi nu ne dorim trebuie 
să aprobăm majorarea acestor taxe conform legii care reglementează faptul că taxele pot fi 
majorate cu rata inflaţiei. Deci, nu este o taxă inventată de Consiliul Judeţean Timiş.  

 
Domnul consilie judeţean Marin Popescu 
Cu permisiunea dumneavoastră aş vrea să vrea să fac un amendament prin care 

propun să  facem o modificare în anexă, în special acolo unde se referă la gratuitate . Prin 
urmare, propun ca alături de preşcolari, elevi, studenţi care beneficiază de gratuitate în loc 
de cadrele didactice însoţitoare  să fie trecute  toate cadrele didactice.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Domnule consilier, ştiu că există prin lege există posibilitatea decontării transportului 

pentru cadre.  
 
Domnul consilie judeţean Marin Popescu 
Îmi cer scuze, nu am fost destul de clar.  Eu mă refeream la taxele care se plătesc la 

intrarea în muzee.  Din acest motiv am solicitat să fie menţionat, la gratuitate, alături de 
preşcolari, elevi, studenţi să fie trecute şi toate cadrele didactice nu doar cele însoţitoare.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Aşa e corect. Sunt de acord.  
Dacă sunt alte discuţii sau propuneri? 
Dacă nu supun la vot cele două amendamente. Primul amendament este cel propus 

de Comisia de cooperare internă şi externă  şi  nu este de acord sub nici o formă cu 
majorarea taxelor.  

Supun la vot primul amendament.  
Consiliul Judeţean Timiş a respins amendamentul cu 11 voturi „pentru”   din partea 

doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Cutu Dorin, Gaita Oana, Lelescu Tiberiu, 
Martinescu Marius, Moldovan Paul, Popescu Marin, Rus Alain Florin, Rus Georgeta, Zanfir 
Florian, 19 voturi „împotrivă” din partea doamnelor/domnilor Bojin Titu,  Bologa Gheorghe, 
Borha Liviu, Cocean Liviu, Crăciunescu Gabriela, Daviţoiu Ion,  Dobra Călin, Gavriliţă 
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Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Marinconi – Marcu Steluţa, Mihoc Marcel, Negoiţă 
Adrian, Păşcuţă Adrian, Plavoşin Deian, Radu Marina Rodica, Ritivoiu Mihai, Stanciu 
Pompiliu, Szatmari Ioan-Ştefan,  Vasile Marian Constantin şi o abţinere din partea domnului 
Pau Radu  Adrian.  
 

Supun la vot cel de-al doilea amendament propus de domnul Marin Popescu. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat amendamentul cu 32 voturi „pentru” din partea 

doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu,  Bologa Gheorghe, Borha Liviu, 
Cocean Liviu, Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu Ion, Demea Dorel Ioan,  Dobra 
Călin, Gaita Oana, Gavriliţă Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, 
Marinconi – Marcu Steluţa, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Păşcuţă 
Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu Marina Rodica, Ritivoiu Mihai, 
Rus Alain Florin, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ioan-Ştefan,  
Vasile Marian Constantin, Zanfir Florian.  
 

Supun  la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a  aprobat  proiectul de hotărâre  cu  26 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bojin Mihăiţă, Bojin Titu,  Bologa Gheorghe, Borha Liviu, 
Cocean Liviu, Crăciunescu Gabriela, Daviţoiu Ion, Demea Dorel Ioan,  Dobra Călin, 
Gavriliţă Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Marinconi – Marcu Steluţa, Mihoc Marcel, 
Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu 
Marin, Radu Marina Rodica, Ritivoiu Mihai, Stanciu Pompiliu, Szatmari Ioan-Ştefan,  Vasile 
Marian Constantin, Zanfir Florian, 3 voturi „împotrivă” din partea doamnelor/domnilor 
Martinescu Marius, Rus Alain Florin, Rus Georgeta şi 3 abţineri din partea 
doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Cutu Dorin şi  Gaita Oana.  
 
 

Punctul nr. 15 - Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei 
descriptive privind achiziţia publică “Servicii financiar bancare – credit bancar de tip 
linie de finanţare revolving, în vederea finanţării unor investiţii publice de interes 
local in valoare de până la 200 milioane lei şi pentru modificarea Hotărârii Consiliului 
Judeţean Timiş nr. 178/2013. 
 

Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia de urbanism, amenajarea teritoriului, 

lucrări publice si protecţia mediului,   Comisia pentru Cultura, învăţământ, tineret si sport,         
Comisia economică şi    Comisia pentru sănătate şi protecţie socială.  

Comisia pentru relaţii si cooperare internă şi externă a avizat proiectul cu următorul 
amendament:    „Nu sunt de acord cu contractarea creditului până la definirea clara a 
obiectivelor investiţiilor”. 

• Comisia pentru administraţie publică locală a avizat proiectul cu următoarele 
amendamente: 

1. La art. 3 din Hotărâre se va introduce la final textul: „….aprobate de plenul 
Consiliului Judetean Timis” şi va avea următoarea formă: Se aprobă 
completarea art. 2 din Hotărârea Consiliului Judetean Timis nr. 178/2013 după 
cum urmează: „Contractarea finanţării rambursabile prevăzute la art. 1 se face 
pentru realizarea investiţiilor publice de interes local prevăzute în anexa care 
face parte integrantă din prezenta hotărâre, cu modificările si completările 
ulterioare aprobate de plenul Consiliului Judetean Timis” 
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2. La documentaţia descriptivă se solicită ca aceasta să fie semnată de 
compartimentul de specialitate care face achiziţia. 

3. Se solicită introducerea în documentaţia descriptivă, la cap. 2 pct. 11, Taxe si 
comisioane impuse de achiziţie: „valoarea comisionului de facilitare să fie zero 
şi nu 1 milion de lei cum e în macheta prezentată”. 

Rog preşedinţii Comisiei pentru relaţii şi cooperare internă şi externă şi Comisiei 
pentru administraţie publică locală să prezinte punctul de vedere al comisiilor. 

 
Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
Cu permisiunea dumneavoastră aş dori să intervin. Vă mulţumesc că mi-aţi dat 

cuvântul şi vă rog să aveţi puţină răbdare să ascultaţi o expunere de motive dar şi o 
completare la amendamente.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Nu vreţi să faceţi dumneavoastră, domnule Martinescu, expunerea de motive în 

comisiile de specialitate şi nu acum? Acum nu facem expunere de motive ci doar discutăm 
strict pe baza amendamentelor venite din comisie.  

Vă rog să prezentaţi sau să susţineţi amendamentele fără expuneri de motive. Dacă 
nu faceţi acest lucru, supunem la vot amendamentele.  

 
Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
Aveţi posibilitatea să-mi întrerupeţi microfonul aşa cum aş făcut-o şi altă dată.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Cu siguranţă o voi face din nou dacă nu daţi dovadă de  înţelegere şi nu respectaţi 

regulamentul. În şedinţele de plen nu se fac expuneri de motive ci doar se susţin 
amendamentele. Acestea se fac în cadrul comisiilor de specialitate.  

 
Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
Acest lucru doresc să-l fac şi eu acum.  
Plecând de la faptul că dumneavoastră v-aţi manifestat ceva mai devreme 

compasiunea pentru cei care vor plăti taxe suplimentare şi aţi spus că nu sunteţi de acord 
cu majorarea taxelor deşi aţi votat acest lucru,  în Comisia de administraţie am solicitat ca 
documentul – documentaţia descriptivă – să fie semnat până la şedinţa de plen a consiliului 
judeţean, de specialiştii compartimentului de specialitate aşa cum prevede Ord. 34/2006.  

Eu am tot respectul pentru cele două persoane, respectiv domnul Marcel Marcu – 
director executiv şi doamna Reuţ Maria Violeta care au semnat raportul documentaţiei 
descriptive, dar solicitarea noastră se referea strict la documentaţie, iar aceasta, în prezent,  
este nesemnată.  

În această documentaţie se spune că valoarea estimată a contractului este de 
69,876,326 lei. Deci este aceeaşi valoare care rezultă din macheta prezentată în şedinţa 
anterioară, în care s-a aprobat proiectul, şi care, de asemenea, nu a purtat nici o 
semnătură, dar a fost folosită ca sursă de inspiraţie la întocmirea documentaţiei descriptive.  

Documentaţia descriptivă urmăreşte, conform Ordonanţei 34/2006, întocmirea unui 
caiet de sarcini şi a unei propuneri de contract.  Sunt documente esenţiale: caietul de 
sarcini, modul de evaluare al ofertelor şi contractul propriu zis care va fi semnat. Prin 
aceste documente se stabilesc condiţiile obligatorii.  

În acest sens, am să fac din nou observaţia că documentele nu sunt semnate 
conform Ordonanţei 34/2006, iar acest lucru nu este legal şi nu poate fi propus spre 
aprobare un document care nu respectă legea. Deci, documentul descriptiv este ilegal.  
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În continuare voi da citire amendamentelor. În primul rând solicit ca acest credit să 
aibă o dobândă fixă pe durata tragerii. De asemenea solicit ca acest credit să fie utilizat şi 
să nu fie executat pe perioada celor doi ani cât mai aveţi dumneavoastră până la finalul 
mandatului. În cei doi ani să fie retrasă doar 100 milioane, respectiv jumătate din valoarea 
creditului.  Spun acest lucru pentru că dacă dumneavoastră şi noi împreună, votând acest 
credit, îndatorăm  la maxim bugetul consiliului judeţean şi ne apropiem de acel 30%, nu 
este nici moral, nici legal ca următorul consiliu judeţean, indiferent de cine va fi condus, să 
nu aibă nici o sursă de finanţare.  Acesta este cel de-al doilea amendament.  

Deoarece se precizează valoarea creditului la nivel de 68. 876.326 lei, identică cu 
acea machetă în care sunt cuprinse mai multe comisioane, aş dori ca prin al treilea 
amendament să propun anularea comisionului de facilitate în valoare de 1 milion de lei. 
Acest comision fie îl ia banca pentru că ne acordă creditul, fie îl ia altcineva, nu ştiu cine, tot 
pentru că ne acordă creditul.  Ca atare, suma totală, în urma acestui amendament, s-ar 
diminua cu 1 milion de lei.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Am înţeles. Acestea sunt cele trei amendamente propuse de dumneavoastră pe care 

le voi supune la vot.  
 
Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
Prima dată vă rog să îmi răspundeţi referitor la  observaţia de legalitate a 

documentului.  
 
Doamna Dana Goia  - consilier superior în cadrul Serviciului Managementul 

Proiectelor  
Dacă ar trebui să răspund la toate întrebările puse de domnul Martinescu ar trebui să 

vorbesc mai mult decât reprezentanţii asociaţiilor de revoluţionari. De aceea propun să 
mergem, după şedinţă, în birou şi vă pun la dispoziţie toate documentaţiile şi informaţiile 
necesare.   

Dacă nu, vă pot spune că documentaţia de atribuire care se postează pe aplicaţiile 
oricărei proceduri de licitaţie cuprinde documentaţia de structură sau caietul de sarcini, iar 
în cazul negocierii pentru acest credit, cum este în cazul nostru, documentaţia descriptivă 
este de fapt caietul de sarcini. În Ordonanţa nr. 34 spune că personalul de specialitate, 
ceea ce eu nu sunt, pentru că nu am studii in finanţe contabilitate nu am voie să semnez 
caietul de sarcini.  Eu primesc un referat de necesitate şi un caiet de sarcini sau o 
documentaţie descriptivă întocmită de specialişti. 

Caietul de sarcini putea fi unul comandat de noi la o terţa persoană sau în cadrul 
instituţiei noastre. Deci, eu semnez fişa de date, postez  în SEAP şi răspund în procedură. 
Aşa lucrez de mai bine de 15 ani în domeniul achiziţii şi, sincer, nu mă veţi convinge, prin 
acest amendament, să fac altfel, să încalc legea pentru că amenda o primesc personal.  

Acesta este punctul meu de vedere, iar dumneavoastră puteţi vota aşa cum 
consideraţi de cuviinţă.  

Referitor la amendamentul prin care aţi propus ca în următorii 2 ani să nu fie utilizat 
creditul, trebuie să vă spun că noi luăm un credit să finalizăm nişte investiţii.  

Pentru că este un amendament, daţi-mi voie să vă explic de ce nu putem face altfel.  
 Deci, câtă vreme avem un contract finanţat pe 2 ani şi iau un credit ca să termin acel 
contract cum pot să nu utilizez banii în această perioadă.  
 

Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
 Rambursarea este în 14 ani.  
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Doamna Dana Goia  - consilier superior în cadrul Serviciului Managementul 

Proiectelor  
Nu, dumneavoastră spuneaţi să nu cheltuim banii în următorii 2 ani, dar tocmai de 

aceea luăm banii, ca să terminăm în următorii 2 ani nişte investiţii începute.  
 
Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
Oportunitatea nu vă priveşte pe dumneavoastră ci doar legalitatea.  Vreau să îmi 

spuneţi doar atât:  documentaţia descriptivă fără semnătură specialiştilor din 
compartimentul de specialitate, aşa cum ne-a fost prezentată, este sau nu legală?  

 
Doamna Dana Goia  - consilier superior în cadrul Serviciului Managementul 

Proiectelor  
Este legală pentru că întreaga documentaţie, fişa de date şi modelul de contract  vor 

fi aprobate de conducătorul unităţii.  
 
Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
Va fi consemnat în procesul verbal exact cum aţi spus dumneavoastră. Vă 

mulţumesc!  
 
Domnul consilier judeţean Gheorghe Bologa 
Domnule preşedinte, stimaţi colegi,  
Vreau să vă rog să simplificăm lucrurile, iar ca să facem acest lucru ar trebui să 

contactăm telefonic pe cei de la CEC BANK şi să luăm creditul de 200 milioane de lei exact 
în condiţiile în care l-a luat şi primăria din Cluj.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin. 
Supun la vot primul amendament formulat de domnul Marius Martinescu, referitor la 

dobânda fixă.  
Consiliul Judeţean Timiş a respins amendamentul cu 11 voturi „pentru” din partea 

doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Cutu Dorin, Gaita Oana, Lelescu Tiberiu, 
Martinescu Marius, Moldovan Paul, Popescu Marin, Rus Alain Florin, Rus Georgeta, Zanfir 
Florian, şi 23 voturi „împotrivă” din partea doamnelor/domnilor Bojin Titu,  Bologa 
Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Crăciunescu Gabriela, Daviţoiu Ion, Demea Dorel 
Ioan,  Dobra Călin, Gavriliţă Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Marinconi – Marcu 
Steluţa, Mihoc Marcel, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Radu 
Marina Rodica, Ritivoiu Mihai, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ioan-Ştefan,  
Vasile Marian Constantin, 

 
Supun la vot cel de-al doilea amendament formula de domnul Marius Martinescu, 

prin care propune ca în primi 2 ani să fie folosiţi doar jumătate din bani.  
Consiliul Judeţean Timiş respins amendamentul cu 13 „voturi „ pentru din partea 

doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Borha Liviu, Cutu Dorin, Gaita 
Oana, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, Moldovan Paul, Popescu Marin, Rus Alain 
Florin, Rus Georgeta, Zanfir Florian şi 21 voturi „împotrivă” din partea doamnelor/domnilor 
Bologa Gheorghe, Cocean Liviu, Crăciunescu Gabriela, Daviţoiu Ion, Demea Dorel Ioan,  
Dobra Călin, Gavriliţă Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Marinconi – Marcu Steluţa, 
Mihoc Marcel, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Radu Marina 
Rodica, Ritivoiu Mihai, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ioan-Ştefan,  Vasile 
Marian Constantin, 
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Supun la vot cel de-al treilea amendament formulat de domnul Marius Martinescu 

prin care propune anularea comisionului de facilitate de 1 milion de lei.  Acest comision nu 
trebuie neapărat cheltuit, însă nu putem să-l anulăm de la început.  

 
Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
Domnule preşedinte, vă rog să citiţi documentaţie care aţi semnat-o şi care spune 

că: „.. se acordă la aprobarea creditului” 
 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Supun la vot amendamentul. 
Consiliul Judeţean Timiş a  respins amendamentul  cu 10  voturi „pentru” din partea 

doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Cutu Dorin, Gaita Oana, Lelescu Tiberiu, 
Moldovan Paul, Popescu Marin, Rus Alain Florin, Rus Georgeta, Zanfir Florian, 19 voturi 
„împotrivă” din partea doamnelor/domnilor Bojin Titu,  Bologa Gheorghe, Borha Liviu, 
Cocean Liviu, Crăciunescu Gabriela, Daviţoiu Ion, Gavriliţă Bianca, Lăzureanu Aurel, 
Marinconi – Marcu Steluţa, Mihoc Marcel, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, 
Plavoşin Deian, Ritivoiu Mihai, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ioan-Ştefan,  
Vasile Marian Constantin şi o abţinere din partea domnului vicepreşedinte Dobra Călin. 

 
 
Domnul consilier judeţean Alain Rus 
Doresc să fac un amendament înainte de a vota proiectul de hotărâre.  
Vă propun să facem o dezbatere publică pentru acest împrumut  pentru că noi 

împovărăm cetăţenii din judeţul Timiş. Cred că trebuie să ştie şi ar fi important să aducem 
specialişti care să ne explice oportunitatea acestui împrumut.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Şi dacă s-ar putea ca toate acestea să dureze 2 ani până se termină mandatul 

nostru.  
 
Domnul consilier judeţean Alain Rus 
V-ar deranja acest lucru?  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Sigur că mă deranjează pentru că vreau să fac ceva pentru cetăţeni. 
Dumneavoastră mergeţi pe stradă asfaltată, dar sunt  mulţi  cei care merg cu 

tractorul acasă din cauza drumurilor.  
 
Domnul consilier judeţean Alain Rus 
Nu, vă deranjează pentru că proiectele propuse nu sunt din recesământul din 2011 ci 

sunt nişte proiecte făcute pe genunchi.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Supun  la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş aprobat proiectul de hotărâre cu  24 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bojin Titu,  Bologa Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, 
Crăciunescu Gabriela, Daviţoiu Ion, Demea Dorel Ioan,  Dobra Călin,  Gavriliţă Bianca, 
Juravle Petru,  Lăzureanu Aurel, Marinconi – Marcu Steluţa, Mihoc Marcel, Negoiţă Adrian, 
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Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Radu Marina Rodica, Ritivoiu Mihai, Stanciu 
Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ioan-Ştefan,  Vasile Marian Constantin,  Zanfir Florian, 
10  voturi „împotrivă” din partea doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Cutu 
Dorin, Gaita Oana, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius,  Moldovan Paul, Popescu Marin, 
Rus Alain Florin, Rus Georgeta.  
 

Domnul consilier judeţean Alain Rus 
 Înţeleg că nu sunteţi de acord cu dezbaterea publică.  
 

Domnul preşedinte Titu Bojin 
 Dacă doriţi puteţi să faceţi dezbatere publică.   

În  urmă votului observ cum colegii din PDL au votat împotrivă. Sunt curios cum veţi 
veni cu solicitări pentru susţinerea din punct de vedere financiar a  localităţilor 
dumneavoastră pentru realizarea proiectelor.   
 

Domnul consilier judeţean Alain Rus 
 Oricum vă bateţi joc de localităţile PDL atunci când e vorba de sprijin financiar.  
 

Domnul preşedinte Titu Bojin 
Vă rog să încetaţi cu astfel de comentarii pentru că nu este bine ce faceţi.  
 

 
Punctul nr. 16 – Proiect de hotărâre privind aprobarea majorării alocaţiei de 

hrană pentru copii  şi tineri şcolarizaţi în unele Unităţi de Învăţământ Special. 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia de urbanism, amenajarea teritoriului, 

lucrări publice si protecţia mediului, Comisia pentru cultura, învăţământ, tineret si sport si  
Comisia economica. 

Comisia pentru relaţii si cooperare interna si externa a avizat proiectul cu următorul 
amendament:   „se propune mărirea alocaţiei zilnice de hrana la 15 lei/zi/beneficiar”. 

Comisia pentru sănătate si protecţie socială a avizat  proiectul cu următorul 
amendament: „Alocaţia de hrană să fie de 12 lei pentru toţi copii si tinerii şcolarizaţi in 
unităţile de învăţământ special”. 

Comisia pentru administraţie publică locală a avizat  proiectul cu următorul 
amendament:  „Alocaţia zilnică de hrană să fie de 12 lei/zi/copil pentru ambele categorii de 
vârstă, în loc de 11,70 lei/zi/copil”. 

Rog preşedinţii Comisiei pentru relaţii si cooperare interna si externa,  Comisiei 
pentru sănătate si protecţie sociala si Comisiei pentru administraţie publică locală să 
prezinte punctul de vedere al comisiilor. 

 
Domnul consilier judeţean Alain Rus 
Suma de 15 lei/zi consider că este mult mai potrivită pentru o norma de hrană.  Dacă 

nu aprobăm banii pentru hrană şi nu alimentăm cum trebuie aceşti copii, cu siguranţă vom 
fi nevoiţi să aprobăm bani pentru medicamente. 

 Ştiu că împovărăm puţin bugetul majorând suma de la 11,70 lei /zi la 15 lei dar chiar 
şi aşa nu mi se pare o sumă foarte mare pentru cele trei mese pe zi plus o gustare.  
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Domnul consilier judeţean Liviu Borha 
În cadrul comisiei s-a propus şi aprobat în unanimitate ca alocaţia zilnică de hrană sa 

fie de 12 lei/zi pentru toţi copii şi tinerii şcolarizaţi în unităţile de învăţământ special.  
 
Domnul consilier judeţean Ilie Bertea  
Am propus ca alocaţia zilnică de hrană să fie de 12 lei/zi/copil pentru ambele 

categorii de vârstă, în loc de 11,70 lei/zi/copil pentru că atunci când se pune masa la 
cantină nu se pune diferit pe vârste şi toţi beneficiază de acelaşi meniu.  

Suma de 12 lei mi s-a părut rezonabilă şi consider că nu împovărează prea mult 
bugetul judeţului Timiş. În plus, cu această sumă calculele în contabilitate se fac mult mai 
uşor. Este o sumă rotundă.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Domnule director Marcu Marcel putem suporta majorarea la sumele propuse? 
 
Domnul Marcu Marcel – director executiv Direcţia Buget - Finanţe 
Majorarea alocaţiei de hrană la 11,70 lei sau la 12 lei presupune o creştere a 

bugetului, la capitolul cheltuieli, cu 1 milion lei, iar majorarea la 15 lei presupune o creştere 
a bugetului, la acelaşi capitol, cu 1,5  milioane lei. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Înainte de a supune la vot cele trei amendamente, vreau să vă informez că astăzi 

alocaţia de hrană este de 5 lei pentru copii până la 4 ani şi 7 lei pentru copii până la 18 ani, 
iar fundamentarea pentru suma de 11,70 lei a fost făcută de directorii şcolilor speciale şi 
această sumă acoperă cele trei meniuri plus gustarea.  

În consecinţă supun la vot primul amendament, cel al domnului Alain Rus, prin care 
propune suma de 15 lei.. 

Consiliul judeţean Timiş a respins amendamentul cu 10 voturi „pentru” din partea 
doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Cociobea Sorin,  Gaita Oana, Lelescu 
Tiberiu, Martinescu Marius,  Moldovan Paul, Popescu Marin, Rus Alain Florin, Rus 
Georgeta, 22 voturi „împotrivă” din partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bojin Titu,  
Bologa Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Crăciunescu Gabriela, Daviţoiu Ion, Demea 
Dorel Ioan,  Dobra Călin, Gavriliţă Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Marinconi – 
Marcu Steluţa, Mihoc Marcel, Negoiţă Adrian, Radu Marina Rodica, Ritivoiu Mihai, Stanciu 
Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ioan-Ştefan,  Vasile Marian Constantin, Zanfir Florian şi 
o abţinere din partea domnului Cutu Dorin.  

 
Supun la vot cele două amendamente prin care se propune majorarea la 12 lei/zi 

alocaţia de hrană.  
Consiliul Judeţean Timiş a  aprobat  cele două amendamente  cu 33 voturi „pentru” 

din partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu,  Bologa Gheorghe, 
Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin,  Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu 
Ion, Demea Dorel Ioan,  Dobra Călin, Gaita Oana, Gavriliţă Bianca, Juravle Petru, 
Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi – Marcu Steluţa, Martinescu Marius, Mihoc 
Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, 
Popescu Marin, Radu Marina Rodica, Ritivoiu Mihai, , Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, 
Szatmari Ioan-Ştefan, Vasile Marian Constantin, Zanfir Florian şi 3 abţineri din partea 
doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Rus Alain Florin, Rus Georgeta 

Supun  la vot proiectul de hotărâre.  



 41 

Consiliul Judeţean Timiş a  aprobat  proiectul de hotărâre  cu 36 voturi „pentru” din 
partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu,  Bologa 
Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, 
Daviţoiu Ion, Demea Dorel Ioan,  Dobra Călin, Gaita Oana, Gavriliţă Bianca, Juravle Petru, 
Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi – Marcu Steluţa, Martinescu Marius, Mihoc 
Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, 
Popescu Marin, Radu Marina Rodica, Ritivoiu Mihai, Rus Alain Florin, Rus Georgeta, 
Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ioan-Ştefan,  Vasile Marian Constantin, Zanfir 
Florian.  
 
 

Punctul nr. 17 - Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului 
Judetean Timis nr. 4/31.01.2008 privind aprobarea procedurilor si criteriilor de 
evaluare a cererilor pentru repartizarea unor sume in vederea susţinerii programelor 
de dezvoltare locală. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în  toate comisiile de specialitate. 
Dacă sunt discuţii? 
 
Domnul consilier judeţean Gheorghe Bologa 
Nu doresc să fac un amendament ci doar să vă aduc la cunoştinţă punctul de vedere 

al Comisiei economice.  Cred că prin anexa la această hotărâre noi încurajăm primarii care 
au arierate şi care vor fi beneficiari celor mai mari sume din bugetul consiliului judeţean.  
Trebuie să avem în vedere repartizarea unor sume şi acelor primari care nu au arierate, 
astfel încât să-şi poată gestiona programele de administrare a localităţilor din care fac 
parte.  

Dacă prioritara este achitarea arieratelor unităţilor administrative, vă daţi seama că 
acei primari care au credite, care au creanţe neachitate şi alte obligaţii vor fi primii 
beneficiari ai sumelor repartizate de  consiliul judeţean din veniturile proprii.  Din acest 
motiv trebuie să fim foarte atenţi atunci când facem repartizarea sumelor respective.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Supun  la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a  aprobat  proiectul de hotărâre  cu 36  voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu,  Bologa 
Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, 
Daviţoiu Ion, Demea Dorel Ioan,  Dobra Călin, Gaita Oana, Gavriliţă Bianca, Juravle Petru, 
Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi – Marcu Steluţa, Martinescu Marius, Mihoc 
Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, 
Popescu Marin, Radu Marina Rodica, Ritivoiu Mihai, Rus Alain Florin, Rus Georgeta, 
Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ioan-Ştefan,  Vasile Marian Constantin, Zanfir 
Florian.  
 

Punctul nr. 18 - Proiect de hotărâre privind propunerea de aprobare de către 
Consiliul Judetean Timis a procedurii de încetare a asocierii in participaţiune privind 
exploatarea obiectivului “Incubator de afaceri si centru de transfer tehnologic in 
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domeniul software Timişoara” si aprobarea unor masuri pentru dizolvarea Societăţii 
UBIT S.R.L. Timişoara. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în  toate comisiile de specialitate. 
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a  aprobat  proiectul de hotărâre  cu 34  voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu,  Bologa 
Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, 
Daviţoiu Ion, Demea Dorel Ioan,  Dobra Călin, Gaita Oana, Gavriliţă Bianca, Juravle Petru, 
Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi – Marcu Steluţa, Mihoc Marcel, Moldovan 
Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu 
Marina Rodica, Ritivoiu Mihai, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari 
Ioan-Ştefan,  Vasile Marian Constantin, Zanfir Florian.  
 

 
 

Punctul nr. 19 - Proiect de hotărâre pentru aprobarea instituirii unei ipoteci in 
favoarea băncii Alpha Bank România asupra unei hale proprietate a S.C. PRO 
SAMAC CONSTRUCT S.R.L. construita pe o parcela din Parcul Industrial si 
Tehnologic Timişoara. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în  toate comisiile de specialitate. 
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a  aprobat  proiectul de hotărâre  cu 35  voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu,  Bologa 
Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, 
Daviţoiu Ion, Demea Dorel Ioan,  Dobra Călin, Gaita Oana, Gavriliţă Bianca, Juravle Petru, 
Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi – Marcu Steluţa, Martinescu Marius, Mihoc 
Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, 
Popescu Marin, Radu Marina Rodica, Ritivoiu Mihai, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, 
Stancu Traian, Szatmari Ioan-Ştefan,  Vasile Marian Constantin, Zanfir Florian.  
 
 

Punctul nr. 20 - Proiect de hotărâre pentru aprobarea închirierii parţiale de că 
tre S.C. Electric Sys S.R.L. a halei de producţie construită pe parcela B6/b din cadrul 
Parcului Industrial si Tehnologic Timisoara. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în  toate comisiile de specialitate. 
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a  aprobat  proiectul de hotărâre  cu 35 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu,  Bologa 
Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, 
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Daviţoiu Ion, Demea Dorel Ioan,  Dobra Călin, Gaita Oana, Gavriliţă Bianca, Juravle Petru, 
Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi – Marcu Steluţa, Martinescu Marius, Mihoc 
Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, 
Popescu Marin, Radu Marina Rodica, Ritivoiu Mihai, Rus  Georgeta, Stanciu Pompiliu, 
Stancu Traian, Szatmari Ioan-Ştefan,  Vasile Marian Constantin, Zanfir Florian.  

 
 

Punctul nr. 21 - Proiect de hotărâre pentru aprobarea Actului Adiţional de 
modificare a Protocolului de colaborare încheiat între Judeţul Timiş şi Direcţia 
Generala Anticorupţie. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile de specialitate.  
Dacă sunt discuţii? 
 
Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
Doresc să fac un amendament la acest proiect de hotărâre. Având în vedere faptul 

că se mută ispita la cheltuiala acelui credit, eu personal cât şi colegii mei dorim să vă 
protejăm pe dumneavoastră şi angajaţii din Consiliul Judeţean Timiş, precum şi faptul că 
există o experienţă din anul trecut când DNA a vizitat consiliul judeţean, iar dumneavoastră, 
domnule preşedinte aţi efectuat o vizită la DNA….  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Eu nu am făcut nici o vizită la DNA şi de aceea, domnule consilier, vă rog să vă 

retrageţi cuvântul acum, în mod public. Nu am fost nici la DNA şi nici la Procuratură pe  
proiectele consiliului judeţean.  

 
Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
Aţi fost la Parchet din proprie iniţiativă? Nu aţi fost pe acest proiect dar pe alt proiect 

aţi fost, este adevărat? 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Nu am fost pentru acest proiect. Vă rog să vă retrageţi cuvântul. Dacă consideraţi că 

aţi greşit, vă rog să vă retrageţi cuvântul acum în mod public. În condiţiile în care nu vă 
retrageţi cuvântul mă văd nevoit să vă întrerup microfonul şi să ştiţi am acest drept.  

 
Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
Bine, în acest caz îmi retrag cuvântul vis-a-vis de vizita dumneavoastră şi prin 

amendamentul meu vă propun să nu ne limităm doar la acest protocol de colaborare ci 
doar la finanţarea cu 60 mii lei a unor pliante şi în acest sens, putem introduce un punct în 
acest protocol care să însemne întocmirea unei strategii anticorupţie avizată de specialiştii 
DGA alături de specialiştii din consiliul judeţean cu termen de finalizare în trimestrul I/2014.  

Această strategie anticorupţie se va referi la tot ce înseamnă obligaţii de lucru ale 
consiliului judeţean.  

 
Domnul consilier judeţean Pau Radu 
Fac un apel către toţi colegii consilieri judeţeni să încerce să păstreze o relaţie 

colegială în cadrul consiliului judeţean, iar atunci când se formulează un amendament 
acestea să se facă direct fără atac la persoane, altfel scade impactul  şi calitatea 
amendamentului. Personal când văd că se începe cu un atac la adresa oricărui coleg sunt 
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deranjat. De aceea vă rog să treceţi de fiecare dată direct la formularea amendamentului 
sau a unui punct de vedere legat de punctele înscrise pe ordinea de zi.  

 
Domnul consilier judeţean Stanciu Pompiliu 
Aş vrea să confirm faptul că domnul preşedinte nu a fost la DNA şi nici la Parchet 

pentru nici o problemă legată de funcţia de preşedinte al Consiliului Judeţean Timiş.  
Pe de altă parte aş vrea să vă rog să nu ne mai daţi lecţii de drept sau de economie 

şi să vă referiţi strict la ordinea de zi şi amendamente.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Supun la vot amendamentul domnului Marius Martinescu cu precizarea că noi avem 

deja stabilit un protocol cu DGA , acum doar îl prelungim.  Vă rog să-l citiţi şi să veniţi, dacă 
consideraţi necesar, cu completări la acest protocol.  Nu am protocolul în faţă şi nu am 
convingerea că ceea ce a propus domnul Martinescu este corect. Din acest motiv , 
personal consider că nu trebuie să aprobăm amendamentul.  

Consiliul Judeţean Timiş a respins amendamentul cu 10 voturi „pentru”  din partea 
doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Cociobea Sorin,  Cutu Dorin Gaita Oana, 
Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius,  Moldovan Paul, Popescu Marin, Rus Georgeta, 19 
voturi „împotrivă” din partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bojin Titu,  Bologa Gheorghe, 
Borha Liviu, Cocean Liviu, Crăciunescu Gabriela, Daviţoiu Ion, Dobra Călin, Gavriliţă 
Bianca, Lăzureanu Aurel, Marinconi – Marcu Steluţa, Mihoc Marcel, Păşcuţă Adrian, Pau 
Radu, Plavoşin Deian,  Radu Marina Rodica, Ritivoiu Mihai, Stanciu Pompiliu, Szatmari 
Ioan-Ştefan şi 3 abţineri din partea Juravle Petru,  Vasile Marian Constantin, Zanfir Florian.  

 
Supun  la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a  aprobat  proiectul de hotărâre  cu 24  voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bojin Titu,  Bologa Gheorghe, Borha Liviu, Cocean 
Liviu, Cociobea Sorin, Crăciunescu Gabriela, Daviţoiu Ion, Demea Dorel Ioan,  Dobra Călin, 
Gavriliţă Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Marinconi – Marcu Steluţa, Mihoc Marcel, 
Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Radu Marina Rodica, Ritivoiu 
Mihai, Rus Alain Florin, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ioan-Ştefan,  Vasile 
Marian Constantin, Zanfir Florian, 6 voturi „împotrivă” din partea doamnelor/domnilor Bitea 
Nicolae, Bojin Mihăiţă, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius,  Popescu Marin,Rus Georgeta 
şi 3 abţineri din partea doamnelor /domnilor Cutu Dorin, Gaita Oana, Moldovan Paul, 
 
 

Punctul nr. 22 - Proiect de hotărâre pentru aprobarea participării judeţului 
Timiş la constituirea “Asociaţiei pentru Promovarea si Dezvoltarea Turismului Timiş 
– APDT TIMIS”. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile de specialitate. Însă, Comisia 

pentru Sănătate si protecţie socială a avizat proiectul cu următorul amendament: „Raportul 
se aprobă de principiu, respectiv se aprobă ideea în sine de participare a Judeţului Timis 
prin Consiliul Judetean Timis la constituirea“Asociaţiei pentru Promovarea şi Dezvoltarea 
Turismului Timiş – APDT TIMIŞ”. 

Rog preşedintele Comisiei pentru sănătate şi protecţie  socială să prezinte punctul 
de vedere al comisiei. 
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Domnul consilier judeţean Liviu Borha 
În comisie s-a decis să fie doar un acord de principiu pentru că este o simplă idee 

care nu are nici un act la bază. Nu are un statut sau un alt fundament care să-l ducă în faza 
de aprobare.  

Nu suntem împotrivă dar este doar o aprobare de principiu şi data viitoare dorim să 
se aducă toate documentele în acest sens.   

 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Nu avem nici un act în acest sens pentru că pănă acum nu am avut asemenea 

situaţie.  Judeţul Timiş nu a avut o asociaţie pe turism întrucât noi am aparţinut, până acum, 
de Arad.  

Prin descentralizare, dacă aceasta va avea loc în 10 ianuarie, noi trebuie să ne 
constituim într-o asociaţie de acest gen. Din acest motiv nu cred că ar avea rost să 
aprobăm acum doar de principiu.  Sigur că statutul şi toate celelalte documente se vor 
prezenta în plenul consiliului judeţean în  momentul în care ne dăm acordul  pentru 
constituirea asociaţiei.  

 
Domnul consilier judeţean  Pau Adrian 
Iniţiativa constituirii unei asociaţii, precum cea care urmează să o aprobăm,  ar trebui 

salutată pentru că ne găsim într-un moment diferit faţă de ceea ce înseamnă turismul şi 
dezvoltarea acestuia în judeţul Timiş.  Mai mult decât atât, eu vreau să-l propun pe cel care 
a fost iniţiatorul acestui proiect, respectiv pe domnul vicepreşedinte Călin Dobra pentru a fi 
reprezentantul nostru în cadrul acestei asociaţii.  

De asemenea, vreau să adaug faptul că această asociaţie ne deschide şi în acelaşi 
timp, ne  facilitează accesul către proiectele europene, având în vedere că în perioada 
2014 – 2020 judeţul Timiş are nevoie, dar se şi poate baza pe banii care ar veni pentru 
relansarea turismului în judeţul Timiş.  

Avem numeroase şi importante obiective turistice, nu cred că este cazul să le 
enumăr acum şi de aceea, cred că înfiinţarea acestei asociaţii este o iniţiativă ce trebuie 
apreciată şi aprobată.  

 
Domnul consilier judeţean Ilie Bertea 
Suntem de acord cu tot ce s-a prezentat pentru că la ultima vizită de la Rozenheim  

ne-au luat notiţe după modelul german folosit în acest sens. Ei au făcut acest lucru acum 
10 ani şi am rămas profund impresionaţi de rezultatele deosebite pe care le au pe partea 
de turism.  Am rămas totuşi nemulţumiţi de faptul că, deşi s-au mai făcut vizite înainte  şi 
deşi ne-am luat de fiecare dată notiţe, odată ajunşi în ţară am uitat de ele şi ne-am mulţumit 
doar să vedem ce fac alţii fără să facem şi noi la fel.  

Îmi doresc să copiem modelul german. Nu este o ruşine să copiem de la alţii şi de 
aceea sunt de acord cu proiectul de hotărâre şi îl susţin.  

 
Domnul vicepreşedinte Călin Dobra 
Adevărul este că am demarat acest proiect de hotărâre pentru înfiinţarea asociaţiei 

judeţene tocmai ca urmare a vizitei pe care am avut-o în Germania, unde din delegaţia 
judeţului Timiş au făcut parte consilieri judeţeni din toate partidele politice. Împreună am 
fost de acord să luăm ca exemplu modelul german care de ani de zile promovează turismul 
în cadrul judeţului prin fonduri structurale, fonduri europene dar şi fonduri de la bugetul 
local.  
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Vreau să vă spun că, tot în legătură cu această ideea, am discutat şi cu 
reprezentanţii Autorităţii Naţionale de Turism şi am aflat că sunt deja judeţe în România , cu 
potenţial mare în domeniul turismului (Constanţa, Braşov, Sibiu) care de 4 -5 ani 
demarează proiecte prin intermediul acestei asociaţii. Sunt proiecte de susţinere a 
turismului şi sunt convins că odată ce vom demara şi noi acest proiect vom reuşi să ne 
numărăm printre aceste judeţe care au un potenţial turistic foarte dezvoltat.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Vă rog să-mi spuneţi domnule consilier judeţean Liviu Borha dacă vă menţineţi 

amendamentul.  
 
Domnul consilier judeţean Liviu Borha 
Da, îmi menţin amendamentul şi vă rog să-l supuneţi la vot pentru că am propus 

aprobarea de principiu în ideea că nu are nici o fundamentare şi nici un act constitutiv.  Nu 
toţi am fost în altă ţară să vedem despre ce este vorba. Nu spun că suntem împotrivă dar 
spun că ne dorim o aprobare de principiu în acest sens.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Chiar dacă nu am fost toţi cred că putem avea încredere în cei care au fost.  
 
Domnul consilier judeţean Ilie Bertea 
Din punct de vedere juridic, aprobarea de principiu nu există. Ori aprobăm, ori nu 

aprobăm. Cale de mijloc nu există.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Nici eu nu înţeleg cum ar trebui să fie „aprobarea de principiu”  şi de aceea nu ştiu 

sub ce formă să supun la vot amendamentul dumneavoastră.  
 
Domnul consilier judeţean Liviu Borha 
Atunci să cerem punctul de vedere al domnului secretar. Ca jurist, domnia sa ne 

poate spune mai bine dacă există sau nu noţiunea „ aprobare de principiu” şi dacă o putem 
folosi în acest context.  

 
Domnul Dan Ardelean – secretar al judeţului Timiş 
Cred că nu există nici un impediment ca proiectul de hotărâre să fie aprobat fără 

noţiunea de „principiu”. De principiu pot fi doar avizele nu şi aprobările.  
 
Domnul consilier judeţean Liviu Borha 
În acest caz, cum toţi cei cu studii în domeniu juridic sunt de aceeaşi părere şi spun 

că nu există noţiunea „aprobare de principiu” îmi retrag amendamentul.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
În concluzie, rămâne să  supunem la vot doar amendamentul prin care domnul 

vicepreşedinte Călin Dobra este desemnat reprezentantul consiliului judeţean în această 
asociaţie.  

Consiliul Judeţean Timiş a  aprobat  amendamentul   cu 31 voturi „pentru” din partea 
doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu,  Bologa Gheorghe, 
Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu Ion, 
Demea Dorel Ioan,  Gavriliţă Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, 
Marinconi – Marcu Steluţa, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă 
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Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu Marina Rodica, 
Ritivoiu Mihai, Stanciu Pompiliu, Szatmari Ioan-Ştefan,  Vasile Marian Constantin, Zanfir 
Florian.  

 
Supun la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Judeţean Timiş a  aprobat  proiectul de hotărâre  cu 31 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu,  Bologa 
Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, 
Daviţoiu Ion, Demea Dorel Ioan,  Gavriliţă Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Lelescu 
Tiberiu, Marinconi – Marcu Steluţa, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, 
Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu Marina 
Rodica, Ritivoiu Mihai, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ioan-Ştefan, Vasile 
Marian Constantin, Zanfir Florian.   
 
 

Punctul nr. 23 - Proiect de hotărâre privind aprobarea participării Judetului 
Timiş prin Consiliul Judetean Timiş la constituirea “Asociaţiei CLUSTURBANAT – 
Cluster de Turism Banat”. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile de specialitate.  
Dacă sunt discuţii? 
 
Domnul vicepreşedinte Vasile Marian 
Aş dori să fac câteva precizări cu privire la acest proiect de hotărâre.  Prin urmare, 

începând cu luna iulie am avut ca iniţiativă crearea acestui cluster care reprezintă, de fapt, 
un instrument european de atragere de fonduri. De asemenea, trebuie să ştiţi că în 
următoarea perioadă  de finanţare 2014 – 2020 clusterele vor fi finanţate chiar mai puternic 
decât au fost finanţate în perioada anterioară. Înfiinţarea acestuia a fost anunţată pe toate 
canalele media şi cred că  am făcut deja paşi importanţi, în sensul că am avut întâlniri în 
diverse şedinţe de lucru, am creat actul cadru de constituire, pe care îl aveţi şi 
dumneavoastră ataşat la prezentul material, avem rezervarea denumirii, precum şi acordul 
concret sau de principiu al cel puţin 30 de membri care doresc să se asocieze la acest 
cluster.  Printre aceştia se număra ADR Vest, Camera de Comerţ, universităţi din judeţul 
Timiş, agenţii de turism , Uniunea Artiştilor Plastici, Asociaţia Timişoara Capitală Culturală 
Europeană, inclusiv autorităţi publice locale cum ar fi Consiliul local al municipiului 
Timişoara care a şi aprobat în plenul consiliului local asocierea la acest cluster.  

Prin urmare, doresc să le mulţumesc tuturor celor implicaţi în acest sens de-a lungul 
celor 6 luni pentru ca  eforturile lor  să dea roade şi cred că au fost de bun augur.  

În final, doresc să fac o propunere pentru desemnarea reprezentantului judeţului 
Timiş în acest cluster fiind vorba despre o distinsă doamnă din afara consiliului judeţean.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Pentru reprezentant vă rog domnule preşedinte să faceţi propunere din rândul 

consilierilor judeţeni.  
 
Domnul vicepreşedinte Marian Vasile 
Înainte de şedinţă m-am consultat în acest sens cu domnul secretar.  
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Domnul preşedinte Titu Bojin 
Da, dar până la constituire vă propun să fiţi dumneavoastră reprezentantul consiliului 

judeţean. 
 
Domnul vicepreşedinte Marian Vasile 
În acest moment, nu aş dori să fiu eu şi îl rog pe domnul secretar să intervină şi să 

ne spună domnia sa dacă putem sau nu desemna pe cineva din afara consiliului judeţean 
sau reprezentantul judeţului trebuie să fie unul dintre consilierii judeţeni.  
 Eu pot să fac propunerea, să vă prezint CV-ul doamnei  care din păcate astăzi nu 
poate fi prezentă în această sală având trebuiri în alt judeţ.  
 
 Domnul preşedinte Titu Bojin  

În eventualitate în care nu doriţi dumneavoastră să nominalizaţi pe cineva dintre 
colegii consilieri judeţeni. Putem face acest lucru măcar până ne clarificăm ce prevede 
regulamentul.  

 
Domnul vicepreşedinte Marian Vasile 
Chiar şi aşa tot îl rog pe domnul secretar să ne spună părerea din punctul său de 

vedere.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Iar eu nu înţeleg de ce nu vă asumaţi răspunderea să duceţi această treabă la bun 

sfârşit. 
  
Domnul vicepreşedinte Marian Vasile 
De ce? Exemplu este cazul ANI – unde uneori legislaţia este clară alteori nu şi din 

acest motiv rog pe domnul secretar să-şi prezinte poziţia cu privire la acest punct.  
 
Domnul Dan Ardelean – secretar al judeţului Timiş 
Dacă îmi cereţi părerea cu privire la incompatibilităţi sau conflicte de interese, 

personal nu văd să existe vreun conflict în momentul în care dumneavoastră aţi ocupa 
această funcţie. Fiind vorba de constituirea unui ONG, a unei asociaţii non profit bănuiesc  
că nu veţi fi remunerat.  Sigur că există abordări diverse în legislaţia din domeniu, ANI are 
anumite abordări controversate şi rămâne de văzut în ce sens pentru că de fiecare dată au 
fost alte interpretări.  

Ca secretar al judeţului Timiş consider că nu există nici o problemă din punct de 
vedere juridic dacă dumneavoastră îndepliniţi funcţia de reprezentant al consiliului judeţean 
în această asociaţie.  

 
Domnul vicepreşedinte Marian Vasile 
Răspunsul dumneavoastră acoperă doar o parte din ceea ce am solicitat eu şi de 

aceea vă rog să-mi spuneţi părerea dumneavoastră în ceea ce priveşte desemnarea unei 
persoane din afara instituţiei.   

 
Domnul Dan Ardelean – secretar al judeţului Timiş 
Acest lucru rămâne la aprecierea plenului consiliului judeţean. Personal nu văd nici o 

problemă dacă cineva din afară ar fi desemnat ca reprezentant al consiliului judeţean în 
această asociaţie.  
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Domnul vicepreşedinte Marian Vasile.  
Vă mulţumesc şi vă anunţ că îmi menţin amendamentul prin care propun să fie 

desemnată doamna Cristina Mihaela Şerban ca reprezentant al consiliului judeţean în 
această asociaţie.  

Din păcate, aşa cum v-am spus la început, domnia sa nu a putut fi prezentă astăzi 
aici pentru că organizează un eveniment într-un alt judeţ. Vă asigur că domnia sa a 
terminat şef de promoţie al Facultăţii de Economie şi Administrarea Afacerilor, a absolvit 
cursurile de master pentru Managementul Vânzărilor, a obţinut trei diplome naţionale în 
domeniu şi cu componente de inovare. Scopul clusterelor este să aducă ceva nou, iar 
aceste instrumente europene propun abordări inovatoare. Din acest  motiv trebuie să intre 
în asociaţie şi mediul academic, iar  ca drept urmare, trei universităţi importante au aprobat 
intrarea în asociaţie.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Eu totuşi sunt de părere că dumneavoastră trebuie să fiţi reprezentantul nostru în 

asociaţie. Aşa cum l-am propus pe  domnul vicepreşedinte Călin Dobra tot aşa vă propun şi 
pe dumneavoastră să fiţi  reprezentantul consiliului judeţean în această asociaţie, cu atât cu 
cât la următorul punct vom discuta despre ADETIM care a primit deja solicitarea să facă 
parte din acest cluster.  

Sper domnule preşedinte că veţi înţelege şi veţi accepta să fiţi reprezentantul nostru 
pe linie de turism.  

 
Domnul vicepreşedinte Marian Vasile  
Cu tot respectul domnule preşedinte, îmi menţin propunerea.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Nici eu nu renunţ la propunerea mea.  
 
Domnul vicepreşedinte Marian Vasile  
În acest caz, aşa cum este corect, vă rog să supuneţi la vot prima dată 

amendamentul meu după care amendamentul dumneavoastră.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
De acord, dar nu înţeleg de ce nu acceptaţi dumneavoastră sau de ce nu propuneţi 

un coleg din cadrul PNL.  
 
Domnul vicepreşedinte Marian Vasile  
Domnule preşedinte, vă promit că accept propunerea dumneavoastră în cazul în 

care propunerea mea nu va fi aprobată de plenul consiliului judeţean.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Bun, în acest caz supun la vot amendamentul domnului vicepreşedinte Marian Vasile 

prin care propune ca reprezentant al judeţului Timiş pe doamna Şerban Cristina Mihaela.  
 
Consiliul Judeţean Timiş a respins amendamentul cu 15 voturi „pentru” din partea 

domnilor Bitea Nicolae, Bologa Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin,  
Cutu Dorin, Juravle Petru, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, Moldovan Paul, Păşcuţă 
Adrian, Popescu Marin, Stancu Traian, Vasile Marian, Zanfir Florian, 18 voturi” împotrivă” 
din partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Crăciunescu Gabriela, 
Daviţoiu Ioan, Dobra Călin, Gavriliţă Bianca, Lăzureanu Arel, Marinconi Flavia, Mihoc 
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Marcel, Negoiţă Adrian, Pau Adrian, Plavoşin Radu, Ritivoiu Adrian, Rus Georgeta, Stanciu 
Pompiliu, Szatmari Ştefan şi o abţinere din partea domnului Demea Dorin. 

 
Supun la vot amendamentul prin care am propus desemnarea ca reprezentant al 

consiliului judeţean pe domnul vicepreşedinte Marian Vasile.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat amendamentul cu 32 voturi pentru din partea 

doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu,  Bologa Gheorghe, 
Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu Ion, 
Demea Dorel Ioan, Dobra Călin,  Gavriliţă Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Lelescu 
Tiberiu, Marinconi – Marcu Steluţa, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, 
Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu Marina 
Rodica, Ritivoiu Mihai, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ioan-Ştefan, Zanfir 
Florian.  

 
Supun  la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a  aprobat  proiectul de hotărâre  cu 33 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu,  Bologa 
Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, 
Daviţoiu Ion, Demea Dorel Ioan, Dobra Călin,  Gavriliţă Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu 
Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi – Marcu Steluţa, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, 
Moldovan Paul, Negoiţă Adrian,  Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu Marina 
Rodica, Ritivoiu Mihai, Rus Georgeta,  Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ioan-
Ştefan,  Vasile Marian Constantin, Zanfir Florian.  
 
 

Punctul nr. 24 - Proiect de hotărâre privind aprobarea participării ADETIM la 
constituirea “Asociaţiei CLUSTURBANAT – Cluster de Turism Banat”. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile de specialitate.  Trebuie să 

desemnăm şi aici un reprezentant? 
 
Domnul vicepreşedinte Marian Vasile 
Nu, domnul director Sergiu Bălaşa a fost deja propus în cadrul proiectului şi domnia 

sa va fi reprezentant dacă plenul consiliului  judeţean  aprobă proiectul de hotărâre.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Dacă sunt discuţii? 
Dacă nu, supun  la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a  aprobat  proiectul de hotărâre  cu   33  voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu,  Bologa 
Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, 
Daviţoiu Ion, Demea Dorel Ioan,  Dobra Călin, Gavriliţă Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu 
Aurel, Marinconi – Marcu Steluţa, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, 
Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu Marina 
Rodica, Ritivoiu Mihai, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ioan-
Ştefan,  Vasile Marian Constantin, Zanfir Florian.  
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Punctul nr. 25 - Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de ocupare a 
funcţiilor publice al Direcţiei Generale de Asistenţă Socială si Protecţia Copilului 
Timis pe anul 2014. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile de specialitate.  
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a  aprobat  proiectul de hotărâre  cu 34  voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu,  Bologa 
Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, 
Daviţoiu Ion, Demea Dorel Ioan,  Dobra Călin, Gavriliţă Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu 
Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi – Marcu Steluţa, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, 
Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu 
Marin, Radu Marina Rodica, Ritivoiu Mihai, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, 
Szatmari Ioan-Ştefan,  Vasile Marian Constantin, Zanfir Florian.  
 

 
Punctul nr. 26 - Proiect de hotărâre privind aprobarea încetării numirii 

temporare a d-nei Laichici Liliana Dorina ca manager interimar al Centrului de 
Cultura si Arta al Judetului Timis. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile de specialitate.  
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a  aprobat  proiectul de hotărâre  cu 33 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu,  Bologa 
Gheorghe, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu Ion, 
Demea Dorel Ioan,  Dobra Călin, Gavriliţă Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Lelescu 
Tiberiu, Marinconi – Marcu Steluţa, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, 
Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu Marina 
Rodica, Ritivoiu Mihai, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ioan-
Ştefan,  Vasile Marian Constantin, Zanfir Florian.  
 
 

Punctul nr. 27 - Proiect de hotărâre privind aprobarea unor masuri in legătură 
cu managementul  Centrului de Cultura si Arta al Judeţului Timis. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile de specialitate.  
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a  aprobat  proiectul de hotărâre  cu 34 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu,  Bologa 
Gheorghe, Borha Liviu,  Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, 
Daviţoiu Ion, Demea Dorel Ioan,  Dobra Călin, Gavriliţă Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu 
Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi – Marcu Steluţa, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, 
Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu 
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Marin, Radu Marina Rodica, Ritivoiu Mihai, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, 
Szatmari Ioan-Ştefan,  Vasile Marian Constantin, Zanfir Florian.  

 Proiectul de hotărâre fiind aprobat o felicităm pe doamna Laichici Liliana şi îi dorim 
mult succes în funcţia de manager al Centrului de Cultură şi Artă al Judeţului Timiş.  
 
 

Punctul nr. 28 - Proiect de hotărâre privind aprobarea unor masuri pentru 
asigurarea pazei la Centrele de colectare care deservesc Depozitul de deşeuri 
nepericuloase Ghizela. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile de specialitate.  
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a  aprobat  proiectul de hotărâre  cu 33 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa 
Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, 
Daviţoiu Ion, Demea Dorel Ioan,  Dobra Călin, Gavriliţă Bianca,  Lăzureanu Aurel, Lelescu 
Tiberiu, Marinconi – Marcu Steluţa, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, 
Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu Marina 
Rodica, Ritivoiu Mihai, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ioan-
Ştefan,  Vasile Marian Constantin, Zanfir Florian.  
 
 

Punctul nr. 29 - Proiect de hotărâre pentru împuternicirea Preşedintelui 
Consiliului judeţean Timis pentru a semna acte in numele Judeţului Timis. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil în toate comisiile de specialitate.  
Dacă sunt discuţii? 
 
Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
La acest punct doresc să fac un amendament, iar în susţinerea amendamentului 

meu există Legea Finanţelor Publice Locale nr. 273 şi de aceea propun ca în acest proiect 
să fie introdus un amendament: „cu excepţia cheltuielilor bugetare şi a transferurilor de 
patrimoniu. „.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Dacă mai sunt şi alte amendamente? Dacă nu, supun la vot amendamentul 

domnului Marius Martinescu, făcând menţiunea că nu voi vota amendamentul şi proiectul 
de hotărâre întrucât este vorba despre împuternicirea preşedintelui.  

Supun  la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a   respins amendamentul cu 13 voturi „pentru” din partea 

doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Borha Liviu, Cociobea Sorin, Cutu Dorin, 
Demea Dorel Ioan,  Juravle Petru, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, Moldovan Paul, 
Popescu Marin, Rus Georgeta, Zanfir Florian şi 20 voturi „împotrivă” din partea 
doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bologa Gheorghe, Cocean Liviu, Crăciunescu Gabriela, 
Daviţoiu Ion,   Dobra Călin, Gavriliţă Bianca, Lăzureanu Aurel, Marinconi – Marcu Steluţa, 
Mihoc Marcel, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Radu Marina 
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Rodica, Ritivoiu Mihai, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ioan-Ştefan,  Vasile 
Marian Constantin, 

 
Supun la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre  cu 24 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie,  Bologa Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, 
Crăciunescu Gabriela, Daviţoiu Ion, Demea Dorel Ioan,  Dobra Călin, Gavriliţă Bianca, 
Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Marinconi – Marcu Steluţa, Mihoc Marcel, Negoiţă Adrian, 
Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Radu Marina Rodica, Ritivoiu Mihai,  Stanciu 
Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ioan-Ştefan,  Vasile Marian Constantin, Zanfir Florian, 8 
voturi „împotrivă” din partea doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Cociobea 
Sorin, Cutu Dorin, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, Popescu Marin, Rus Georgeta şi o 
abţinere din partea domnului Paul Moldovan.  
 
 

Punctul nr. 30 - Întrebări, interpelări si Diverse 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Precizez că în mapele de şedinţă ale fiecărui consilier judeţean se află informările 

scrise care cuprind răspunsurile la întrebările şi interpelările formulate de către 
dumneavoastră în şedinţa din luna septembrie 2013, precum şi alte informări pe care 
consideram util să vi le facem cunoscute, respectiv: 

1. Informare privind realizarea prospecţiunilor pentru resurse minerale realizate in 
judeţul Timis. 

2. Informare privind proiectele de investiţii propuse spre a fi realizate în cursul 
anului 2014. 

3. Informare privind stadiul implementării Proiectului „Restaurarea si 
refuncţionalizarea Castelului Huniade al Muzeului Banatului Timişoara”. 

4. Informare privind stadiul implementării Proiectului „Centrul judeţean 
multifuncţional pentru susţinerea afacerilor Timişoara”. 

5. Informare privind stadiul implementării Proiectului „Parc tehnologic pentru energie 
alternativa Timişoara”. 
 

Dacă sunt discuţii? 
 
 Domnul consilier judeţean Pau Adrian 
 Aş vrea să-l rog pe domnul Radu Şerban să studieze cu atenţie legea cu privire la 
spaţiile medicale, întrucât la art. 5 cap. II se precizează foarte clar că: „în termen de 45 de 
zile de la data intrării în vigoare a prezentei ordonanţe de urgenţă, la fiecare comună, oraş, 
municipiu, judeţ în care există spaţii care cad sub incidenţa prezentei ordonanţe de urgenţă, 
se constituie o comisie pentru vânzarea spaţiilor medicale, denumită în continuare, comisie 
şi o comisie pentru soluţionarea contestaţiilor.” Deci, ar trebui să ştim dacă există sau nu 
această comisie, iar dacă nu există să nu o facem după expirarea acestui termen.  
 Pe de altă parte, tot la art. 33 se spune că încălcarea prevederilor ordonanţei de 
urgenţă, atrage după caz răspunderea disciplinară. Deci, eu din acest motiv am întrebat 
dacă avem sau nu comisia respectivă. Doresc ca atunci când punem întrebări celor din 
executiv să primim răspunsuri pertinente.  
 De asemenea, rog executivul ca în ordinea de zi, la fiecare proiect de hotărâre să 
avem trecut sub acesta cvorumul care ne trebuie pentru aprobarea proiectului de hotărâre 
respectiv şi în acest fel nu greşim atunci când votăm. Aceasta este o practică ce se 
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întâlneşte şi în alte judeţe şi cred că este una pozitivă şi constructivă în acelaşi timp.  Vă 
rog să analizaţi propunerea mea şi dacă vi se pare pozitivă să dispuneţi în acest sens.  
 
 
 Domnul Şerban Radu – director executiv – Direcţia pentru administrarea 
patrimoniului 
 Domnule consilier nu ştiu la ce act normativ faceţi referire.  

 
 Doamna consilier judeţean Rus Georgeta 
 Dacă îmi permiteţi domnule consilier cred că dumneavoastră vă referiţi la actul 
normativ care prevede vânzarea strictă a spaţiilor medicale, dar noi am depăşit această 
etapă.  Am avut negocierea cu medicul, aşa cum prevede legea, iar aceşti paşi se 
desfăşoară de ani de zile. Doamna doctor a renunţat, iar acum spaţiul respectiv este scos 
la licitaţie ca oricare alt imobil.  
 
 Domnul consilier judeţean Pau Adrian 

De aici a plecat şi discuţia. Noi am întrebat dacă spaţiul are destinaţie medicală şi 
dacă intră sub incidenţa ordonanţei sau nu.  

 
Doamna consilier judeţean Rus Georgeta 
Nu mai intră sub incidenţa acelei ordonanţe dar am pus condiţia că se menţine 

destinaţia.  
 
 Domnul consilier judeţean Pau Adrian 
 La proiectul de hotărâre avem ataşată ordonanţa de urgenţă. Despre ce discutăm 
dacă spuneţi că nu intră sub incidenţa acesteia? 
 
 Domnul Şerban Radu – director executiv – Direcţia pentru administrarea 
patrimoniului 
 Vânzarea celor două cabinete medicale se va face pe baza prevederilor OUG nr. 
28/2008. Destinaţia cabinetelor respective va fi respectată, respectiv vor fi în continuare 
cabinete medicale.  
 
 Domnul consilier judeţean Juravle Petru 
 În această discuţie colegul meu are dreptate. Dumneavoastră fie scoateţi spaţiul la 
licitaţie ca spaţiu cu altă destinaţie fie aplicaţi legea şi atunci cel care a refuzat iniţial a făcut 
acest lucru doar pentru a aştepta să-l cumpere la un preţ mai mic.  
 Din acest motiv, vă întreb dacă doamna doctor a renunţat definitiv şi nu se mai 
prezintă la licitaţie? 
 

Domnul Şerban Radu – director executiv – Direcţia pentru administrarea 
patrimoniului 
 În raport v-am prezentat situaţie exactă. 
 
 Domnul consilier judeţean Juravle Petru  
Cred că atât eu cât şi domnul Pau Adrian considerăm că este doar un pretext pentru a-l 
cumpăra la un preţ mai mic dorit de doamna doctor, iar acest lucru nu mi se pare normal.  
   

Domnul Şerban Radu – director executiv – Direcţia pentru administrarea 
patrimoniului 



 55 

 Raportul de evaluare în care se va reflecta preţul va fi prezentat plenului consiliului 
judeţean spre aprobare.  
 
 Domnul vicepreşedinte Marian Vasile 
 Doresc să rog colegii din aparatul tehnic, care sunt convins că au dexteritatea 
necesară, precum şi pe dumneavoastră domnule preşedinte să dispuneţi ca atunci când se 
filmează conducerea consiliului judeţean într-un cadru mai larg să fiu inclus şi eu în acest 
cadru. Nu cred că există  criterii pentru a face acest lucru, iar dacă există doresc să fiu 
informat.  
 Spun acest lucru după ce am observat în nenumărate şedinţe de plen că, din păcate, 
în cadrul prezentat sunt doar trei persoane din conducerea consiliului judeţean. Am ţinut 
neapărat să fac această precizare cu speranţa că situaţia nu se va mai repeta şi va fi 
corectată.  
 
 Domnul consilier judeţean Marin Popescu 
 În luna august am aprobat o hotărâre cu privire la numirea unei comisii speciale 
pentru analizarea şi stabilirea strategiei consiliului judeţean faţă de societăţile comerciale la 
care suntem acţionari.  În componenţa comisiei sunt reprezentanţi din toate partidele 
politice, iar preşedinte este domnul preşedinte Titu Bojin.  
 La art. 2 se spune că acea comisie va prezenta până în şedinţa din luna octombrie 
rezultatul negocierilor şi va spune aprobării consiliului judeţean propunerile de achiziţionare 
sau de cesionare a acelor acţiuni.  
 Nu ştiu dacă s-a făcut un astfel de raport, dar în contextul acestei hotărâri aş vrea ca 
până la următorul plen să primim o informare scrisă cu privire la aportul nostru faţă de 
Hotelul Internaţional. Despre acest lucru am  fost întrebat de cetăţeni şi din păcate nu am 
reuşit să le dau un răspuns în acest sens.  

În al doilea arând, vreau să vin către dumneavoastră cu o propunere. Acum câteva 
zile împreună cu colegi din consiliul judeţean am avut întâlnire cu reprezentanţii clubului 
oamenilor de afaceri francezi, iar aceştia ne-au reproşat pe lângă problemele din 
infrastructură şi de faptul că nu există o clasă medie, respectiv nu avem sau nu punem 
accent pe  învăţământul tehnic şi şcolile  profesionale.  

În acest context şi pentru a veni în sprijinul oamenilor de afaceri, nu doar din Franţa 
ci şi din alte ţări, vă propun să înfiinţăm o comisie care să facă o analiză a învăţământului 
tehnic şi profesional şi să vină cu soluţii pertinente în acest sens.  

Observaţia mea poate fi confirmată şi de domnul vicepreşedinte Marian Vasile şi 
cred că sunteţi de acord că acesta poate fi un mesaj transmis către oamenii de afaceri 
pentru ca aceştia să vadă interesul nostru faţă de clasa de mijloc. Spun, de asemenea, 
acest lucru într-un context în care trebuie să fim informaţi corect despre ceea ce se 
întâmplă cu  învăţământul tehnic şi profesional în judeţul Timiş şi nu din perspectiva aceluia 
care vrea să deţină controlul în acest sens. Consider că realizarea acestui lucru este 
benefic pentru judeţul Timiş. Vă mulţumesc! 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 

 În principiu toate propunerile dumneavoastră sunt corecte. Vreau să vă informez că 
oameni de afaceri germani şi chiar ambasadorul Germaniei din Timişoara a propus sprijinul 
pentru continuarea activităţii şcolii tehnice profesionale de la Voiteni – în domeniul 
învăţământului agricol.  
 Am discutat acest lucru cu domnul Lăzureanu şi îl rog să discute, la rândul său, cu 
toţi colegii care sunt în domeniul agricol pentru ca împreună să facem toate demersurile, iar 
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după sărbători să vedem ce soluţii sunt pentru revitalizarea învăţământului tehnic şi 
profesional în judeţul Timiş.  
 Îl rog şi pe domnul Marin Popescu, domnia sa fiind profesor, să se implice în acest 
demers.  De asemenea toţi cei care pot da o mână de ajutor îi rog să se implice, să facem 
toate demersurile la inspectoratul şcolar, la ministerul învăţământului pentru ca începând cu 
2014 să putem implementa învăţământul tehnic şi profesional.  
 Să ştiţi că am primit promisiuni chiar şi din Franţa pentru sprijinul şcolilor speciale.  
 Sper că veţi fi de acord cu propunerea mea să găsim posibilităţi de sprijin financiar al 
şcolilor profesionale. Nu mă gândesc la sprijin financiar pentru plata manualelor sau al 
cadrelor didactice ci mai degrabă la sprijin pentru activităţi administrative.  
 
 Domnul consilier judeţean Tiberiu Lelescu 
 Nu vreau să reiau discuţiile pe baza acestui punct, vreau doar să vă urez tuturor 
sărbători fericite, cu bucurii şi împliniri alături de cei dragi pentru că este ultima şedinţa din 
acest an. Sper ca anul care vine să fie mult mai bun pentru noi toţi. La mulţi ani! 
 
 Domnul vicepreşedinte Marian Vasile 
 Referitor la discuţia adusă în atenţia dumneavoastră de domnul Marin Popescu 
doresc să spun că susţin această iniţiativă, respectiv îmbunătăţirea sistemului de 
învăţământ tehnic şi profesional.  
 Există în acest sens câteva demersuri făcute pe care trebuie să le susţinem în 
continuare pentru că şi noi suntem parte din consorţiu Crio Vest care a decernat premii 
şcolilor care se apropie de mediul economic.  Multe companii multinaţionale sunt deschise 
şi fac eforturi mari pentru a susţine această iniţiativă. Cred că autorităţile locale ar trebui să 
se implice şi să susţină şi ele această iniţiativă mult mai mult.  
 Din partea grupului de consilieri AC doresc să transmit tuturor cetăţenilor, tuturor 
colegilor din consiliul judeţean  sărbători fericite i să dea Dumnezeu să aveţi parte de tot ce 
vă doriţi în această perioadă şi în noul an.  La mulţi ani! 
 
 Domnul consilier judeţean Ilie Bertea 
 Domnule preşedinte nu vreau să stric atmosfera de festivitate a acestor zile de 
sărbătoare dar am constatat cu surprindere şi, în acelaşi timp, cu mâhnire că după 1 an de 
zile de activitate în consiliul judeţean, eu nu apar în paginile ziarului în care apăreţi 
dumneavoastră. Să ştiţi că faţa dar şi interiorul nostru sunt la fel de frumoase şi curate ca şi 
ale dumneavoastră. De aceea am vrea ca presa de-o anumită culoare, sponsorizată de 
consiliul judeţean să ia aminte că existăm şi noi, că vocea noastră a fost extrem de auzită şi 
că nu trebuie să plătim pentru a apărea la televizor sau în ziarele plătite de consiliul 
judeţean.  Cred că am fost destul de constructivi în acest prim an din mandat însă am 
constatat că nici o figură de luptător din opoziţie nu apare în acest ziar.  
 Nu cred că este un ziar personal al USL-ului ci şi al nostru al tuturor.  Din acest motiv 
vă rog ca pe viitor să fim întrebaţi, să avem posibilitatea să ne adresăm cetăţenilor care ne-
au ales, să le transmitem urările noastre la sfârşit de an pentru că mulţi dintre aceştia se 
întreabă dacă mai suntem consilieri judeţeni.  
 
 Domnul preşedinte Titu Bojin  
 Rog echipa de redacţie să ţină cont de observaţia domnului consilier judeţean Ilie 
Bertea şi chiar vă rog ca în primul număr din anul 2014 să puneţi o poză cu toţi consilierii 
judeţeni.  
 Domnul consilier judeţean Ilie Bertea 
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 Vrem ca şi ideile noastre să fie în paginile acelui ziar pentru că le considerăm a fi idei 
constructive. Nu am venit să distrugem proiectele dumneavoastră, iar amendamentele 
făcute au fost de bun simţ.   
 La final vă doresc sărbători fericite şi la mulţi ani! Vă  promit că anul viitor vom fi mult 
mai atenţi la proiectele de hotărâre dar şi la tot ce se face şi se spune despre noi.  
 
 Domnul consilier judeţean Traian Stancu 
 Acum la final de an vreau să îmi cer scuze dacă am supărat pe cineva din 
întâmplare fie consilier judeţean, fie personal din aparatul de specialitate.  

Vă doresc sărbători fericite şi la mulţi ani! 
 
 Domnul vicepreşedinte Călin Dobra 
 Cu privire la activitatea comisiei speciale privind analiza societăţilor comerciale în 
care consiliul judeţean este acţionar, în mod special analiza privind SC DRUMCO, care  în 
urma notificării STRABAG unde suntem acţionari, vă pot spune că, comisia s-a întrunit şi a 
luat decizia vânzării acţiunilor, însă nu înainte de a analiza toate modificările făcute de 
DRUMCO prin actele constitutive.  
 Vă informez că aceste modificări se află la Registrul Comerţului, iar în luna ianuarie, 
ne vom întâlni din nou, vom analiza şi vom prezenta plenului consiliului judeţean, decizia 
noastră cu privire la această societate comercială.  
  
 Domnul consilier judeţean Marin Popescu 
 Ne puteţi da câteva informaţii despre Hotelul Internaţional sau aşteptăm raportul 
dumneavoastră ce ne va fi prezentat în următoarea şedinţă de plen? 
 
 Domnul preşedinte Titu Bojin 
 Informarea cu privire la toate societăţile comerciale o veţi primi în următoarea 
şedinţă.  
 
 Domnul consilier judeţean Gheorghe Bologa 
 Doresc tuturor colegilor sărbători fericite şi multă sănătate. Vă doresc de asemenea 
un nou an cu multă fericire şi multe bucurii alături de cei dragi.  
 Domnule preşedinte vă informez că voi păstra acest număr de ziar pentru că el va fi 
un etalon de comparaţie între ce aţi promis şi ce se va realiza. Eu nu mă supăr că nu apar 
în ziar. Mă bucur că apăreţi dumneavoastră cu multe promisiuni şi vreau să văd câte dintre 
acestea se vor realiza.  
 
 Domnul preşedinte Titu Bojin 
 Acum la final vreau să vă spun că îmi pare rău că a fost o şedinţă atât de lungă, că 
în anumite momente depăşim cadrul colegial şi ajungem în situaţia să ne adresăm cuvinte 
grele care nu au justificare şi susţinere în faptele noastre, că uneori trebuie trecem  dincolo 
de ce este corect pentru judeţ şi ajungem să votăm doar din idei politice.  
 Cu toate acestea, vă asigur pe toţi, indiferent de culoarea politică, de faptul că mă 
doare orice vorbă adresată colegilor consilieri judeţeni, colegilor din aparatul executiv şi 
aparatul tehnic al consiliului judeţean, că le suport cu stoicism  sperând că vom reuşi să 
terminăm mandatul cu bine şi Dumnezeu ne va ajuta să suportăm toate acuzele adresate.  
 Cred că e nevoie de o mai bună comunicare cu colegii din executiv pentru a elimina 
toate neînţelegerile şi discuţiile contradictorii din plenul consiliului judeţean.  
 Am stat de vorbă şi am ascultat fiecare reprezentant al asociaţiilor de revoluţionari 
având cu aceştia un dialog civilizat şi un mod corect de susţinere al problemelor. Ştiu că 
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revoluţionarii din Timişoara chiar au probleme. Din acest motiv am căutat posibilităţi de 
susţinere şi de fiecare dată am fost alături de revoluţionari. Am participat la mai multe 
acţiuni, deşi presa scria că ieri nu am fost la acţiunile acestora.  V-am spus că m-am înţeles 
cu domnii vicepreşedinţi ca fiecare dintre noi să meargă în locuri diferite tocmai pentru a fi 
un reprezentant al consiliului judeţean prezent la cât mai multe acţiuni.  
 Vă mulţumesc tuturor pentru colaborarea din acest an. Vă doresc ca şi anul 2014 să 
fie unul bun, cu sănătate şi bucurii pentru dumneavoastră şi cei dragi. Vă doresc să aveţi 
un Crăciun fericit, un nou an cu bucurii şi să ne întâlnim cu bine în prima şedinţă a plenului 
consiliului judeţean din 2014.  
 Dată fiind epuizarea ordinei de zi, declar închise lucrările şedinţei ordinare a 
Consiliului Judeţean Timis şi vă rog să participaţi şi să primiţi aşa cum se cuvine toate 
grupurile de colindători,  programate sau nu, care vin să ne colinde la Consiliul Judeţean 
Timiş.  
 
 
 
 
 
 

PREŞEDINTE,      SECRETAR AL JUDEŢULUI TIMIŞ, 
              Titu  BOJIN                                                Ioan Dănuţ Ardelean 
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